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IN THE SUPERIOR COURT OF HARRISON COUNTY

STATE OF INDIANA

STATE OF INDIANA
Vs CAUSE NO. 31D01-0805-FA-389

LAWRENCE NUNLEY

ORIGINAL

The deposition of ANNIE YOUNG, taken on the 30 day of
September, 2008 at 1445 Gardner Lane, Corydon, Indiana; said
deposition taken upon oral examination, to be read and used
at the hearing of the above-styled action; the reading and
signing of the deposition heing reserved; commencing at 9:39

a.m.; before Sheila M. Young, Court Reporter.
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1925 Cedar Pointe Drive

Corydon, IN 47112
812-952-3978
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APPEARANCES

ON _BEHALF OF THE PLAINTIFF:

LAUREN WHEATLEY

HARRISON COUNTY PROSECUTOR’S OFFICE
1445 Gardner Lane

Corydon, IN 47112

ON BEHALF OF THE DEFENDANT:

SUSAN SCHULTZ

ATTORNEY AT LAW _
127 East Chestnut Street
Corydon, IN 47112

ON BEHALF OF THE WITNESS:

Pro se

TRANSCRIPT LEGEND
- (Interjection of thought for clarification)
-- (Interruption of thought)
L (Trailing off or did not complete thought)
(ph) (Phonetically)
(sic) (In its original form)
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Direct Examination:
By Ms. Schultz

Cross-Examination:
By Ms. Wheatley .

Redirect Examination:

By Ms. Schultz

EXHIBITS

(No exhibits presented for identification.)
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PROCEEDINGS
9:39 a.m.

(Witness sworn.)

Whereupon,

ANNIE YOUNG,
called by the Defendant and having been first duly sworm,

was examined and testified as follows:

DIRECT EXAMINATION

BY MS. SCHULTZ:

Q. Okay, would you tell us your name, please?
A, Annie Young.
Q. Annie Young. Okay, and do you know what it

means to tell the truth?

A. It’s better telling the truth than telling a
lie.

Q. Okay. And today what we need to have to do 1is
to tell the absolute truth. And if you said something that
was different before, you’re not gonna get in trouble for
it. You’re not gonna get in trouble for anything you say in

this room. Okay?

A (Nods head affirmatively.)

Q. You understand that?

A. (Nods head affirmatively.)

Q. You have to -- you have to answer out loud.
Al Yeah.
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Q. Okay. The recorder doesn’t pick up head nods

very good.
A. I forgot.
Q. Okay, so if I were to tell you that you’re 1n

échool right now, "is that the truth?

A. What?

Q. If I were to tell you that you were in -- you're
in school right now, this minute, is that the truth?

A. No.
Q. Okay. If -- if you were to tell me that you do

go to school, is that the truth?

A. Yeah.

Q. If I told I was wearing a green jacket, is that
true?

A. No, you’re wearing a pink jacket.

Q. And if I told you you were sitting in this chair

one week ago today, is that the truth?

A. No.

Q. Okay, so you know what the difference ié between
the truth and a lie?

A Uh-huh (affirmative).

Q. If it really happened, it’s true; if it didn't
really happen, it’s a lie, right?

THE WITNESS: Who wrote this (indicating)?

MS. WHEATLEY: Some bad person. We’ll just
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forget about that, okay? All righty?
THE WITNESS: Okay.
MS. SCHULTZ: Okay.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
Q. So where do you live, Annie?
A. I live in a trailer park, and I live with my dad

and my cousin Devon (ph). And he plays football and

baseball.
Q. What’s your dad’s name?
A. Richard Caves.
Q. Okay, and -- and you live with your dad and your

cousin Devon (ph), you said?

A. And my Uncle Mike.
Q. Does anybody else live there?
A, Yeah, but she’s right now living with my ma-maw,

‘cause my ma-maw’s dying of cancer.

Q. Okay, does your mom live with you?

A. No, but her name’s Toriya Caves.

Q. Okay. So you live with your dad - Richard
Caves?

A, Yeah.

And your cousin?
Yeah.

Okay. And what town do you live in?

-~ Lo P O

What -- what town --
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Q. What --

A. -- I live --

Q. -- town do you live in?

A. Salem.

Q. Salem, okay. Do you go to school?

A. Yeah.

Q. What school do you go to?

A. Salem.. )

Q. And what grade are you in this year?

A. Second.

Q. Second grade. How do you do in school; you like
school?

A. Yeah, my teacher’s Ms. Prichard, just like
Richard.

Q. Only it’s Prichard, huh?

A. Uh-huh (affirmative), add a P, and 1it’s
Prichard.

Q. Where’d you go to school last year, same school?

A. No, I went to North Harrison last year.

Q. So you didn’t live in Salem last year during the
school year, right?

A. No.

Q. And last year, you were in first grade?

A, Last year, I was in first grade. And my teacher
was Ms. Hampton in first grade. And then it came -- 1
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stayed for second grade at North Harrison, and my teacher’s
Ms. Daoud then; it’s kind of hard to remember, and I still.
remember it. And then I came here, and my teacher now is
Ms. Prichard.

Q. Okay. And where did you go to kindergarten?

A. I really can’t remember. But I can remember I
went preschool - Ms. Engleman.

Q. Okay, did you go to the same school for

kindergarten that you did for first grade?

A. No.
Q. Did you live in Marengo or Milltown then?
A I think I lived in Marengo when I went to presch

-- No, I lived in Marengo when I was in kindergarten.

Q. Did you live with your mom then?

‘A Yeah. And that's when I lived with my dad and
my mom and my brother. He doesn’t live with me either. He
lives in Milltown. And he’s 12; he’s gonna be 13 in October
6. And -- and his name is Alan (ph), and he -- he doesn’t
live in Milltown anymore. He lives a little bit close to

Corydon. He lives with my nanna now. But he used to lived

with his dad - Rick Young.

Q. Where does your mom live?
A In Ramsey.
Q. Okay. Do you remember somebody that was named

Eddie Foreman; do you remember him?

20/
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A. Yeah, Eddie Foreman.

Q. Okay, was he your mom’s friend?

A. Yeah.

Q. Did he live with you?

A. We lived with him really, ‘cause that’s when we

didn’t have a house. And now I moved with my dad.

Q. Okay, did something happen between Eddie and
your mom?
<A Yeah, Eddie beat up my mom.
Q. Did you see it happen?
A. Yeah.
Q. Was it pretty scary?
A, Yeah, at first, I went and hid under the porch,

‘cause there’s like that place under the porch. And then I
-- I told -- Once I got a chance to get up, I told her,
“I'm going to somewheres to call 911.7

Q. Is that what you did?

A Yeah, I was gonna go get Damon (ph), but Eddie
chased me down. So I had to turn around and go out again,
and then he went straight to Mom, and I’'m lucky 1 called the
cops before he did the bad thing to her. ‘Cause he gonna
tell her he was gonna take her kneecaps out. So that’s why,
if you’ve been seeing her wear a brace, that’s what
happened.

Q. So did she get hurt pretty bad when Eddie beat
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up on her?

A, Yeah, but he’s better than he was last time. He

cooks himself. He cleans himself. And he doesn’t drink

wine anymore. The wine was really -- 1t was making him beat
up people.

Q. Okay .

A. He doesn’t drink beer and wine anymore. He said
he stopped his -- I spent the night with him that one

night. I slept on the couch, and he slept in the back
bedroom. And I looked in the refrigerator, and I didn’t see

one beer 1n there.

Q. Okay .

A. So, he’s better, though.

Q. So did you tell -- tell the police that Eddie
hurt you?

A Yeah.

Q Was that true?

A No.

Q. You sorry you told them that --

A Yeah, --

Q -- wasn’t the truth?

A, -- I just wanted him to go to jail really,
‘cause he deserved it.
THE WITNESS: “Please don’t move table.”
How can you move this table? It’s so huge.

10
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BY MS. SCHULTZ: (Resuming)

Q. So you read pretty good, don’t you?

A. Uh-huh (affirmative).

Q. Could you read in kindergarten?

A. Yeah.

Q. Could you write in kindergarten?

A. Yeah.

Q. Okay. So your mom has had a lot of different

friends since you can remember, right? -

A, Yeah.

Q. Do you remember a friend of hers named Ed
Nunley?

A, (Nods heuad affirmatively.)

Q And did you see Ed Nunley very often?

A. Yeah, when he was her friend.

Q When he was her friend?

THE WITNESS: Why is that on your mouth?

THE COURT REPORTER: I’m recording what you
say.

THE WITNESS: Oh.

BY MS. SCHULTZ: (Resuming)

Q. So do vou remember, were you in kindergarten
when you first met Ed Nunley?
Al Yeah.

Q. Did your mom take you to see him?

vt
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A. Yeah.
Q. And where was that?

A. At Ed Nunley’s house, and I can’t remember, but

Kiki was supposed to be watching me.

Q. How many times did you go to his house?

A, A lot.

Q. A lot?

A When Mommy was there, but that was the only

night I ever spent the night with him whern Mommy --
Okay .

-- wasn’t there.

Did anybody live with Ed Nunley?

Well, his son lived with him.

Is his name Kyle?

How do you know?

e > o » o o

Oh, I’ve talked to Ed Nunley, so he’s told me
some of the things that happened. And I want to find out
from you what -- what happened to you. Okay?

A. Okay.

Q. He told me Kyle lived with him, and he told me

that Kirsten (ph) lived with him. I think you called her

Kiki.
A. (Nods head affirmatively.)
Q. . Do you remember Kiki?
A. Yeah, that girl.

12
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Q Were they friends of yours?

A. (Nods head affirmatively.)

Q That's a yes?

A Yeah.

Q. Okay, and how often did you see Kyle and
Kirsten?

A, A lot when I went there. Pretty much a lot.

Q. Okay, when you say you went there a lot, can you

give me some idea of how often that was; did you go there
every week?

A. Not every single week. But every once in a
while, sometimes I went on a Mondays, Tuesdays, Wednesdays,
sometimes Fridays.

Q. Did you -- did you spend the night there with
your mom ever?

A. (Shakes head negatively.)

Q. No, okay.

And there was only one time that you spent the

night there?

A. Yeah.

Q. And was that the last time that you were there?
A, Yes.

Q. Okay. Do you remember that night that you spent

the whole night there; do you remember --
AL Yeah.

13
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Q. -- when it -- when you got there; was it late at
night when you got there?
No, it was day.
It was in the daytime?
(Nods head affirmatively.)
Still light -- still light outside?

} O > O >

Yeah, and I played the PlayStation a little bit,
went outside and played, came in and it was dark.
Q. Okay, was anybody else there when you got there?
A Yeah, just Ed Nunley.
Q. Just Ed?
A Yeah, because Kiki was supposed to be watching

me, but she wasn’t.
T Q. What was your mom doing that you were there at
Ed Nunley’s?
A. I don’t really know. She wasn’t there unless I
was spending the night with him.
Q. When you went over there, did you know you were

going to stay there all night?

A. Yeah.

Q. Did you take any extra clothes along?

A. What?

Q. Did you take any extra clothes along to wear the
next day?

Al Yeah.

14
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Q
A
Q.
A

Q.

So you had a bag when you went over there?

Yeah.
Did you take a toothbrush?

Yeah.
Okay. So you think it was still daylight when

you gof there?

A,
Q.

Yeah.

And nobody else was there when you got there,

just Ed Nunley?

A,

Well, there was -- Kiki and Kyle was there.

And then when it got dark, they was gone.

Q.
Compton?

A.
Q
A
Q.
A

Q.

Okay, do you know a lady named Michelle (ph)

Michelle?

Uh-huh (affirmative).
No.

You ever met Michelle?
No, Michelle had a baby?

I don’t know if Michelle had a baby or not.

Michelle has a little boy.

A.

Q
A
Q.
A

No.

You don’t --

A little boy whose a baby?

I think he’s probably about three years old now.
No, I don’t know.

15
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-01d?

qQ.
A.
Q.

His name is Brandon.

Three years old ... Are you -- or three months

Years.
No, that'’s not it. I don’t know -- know her.

So that night, that last night you were at Ed

Nunley’s house, you didn’t see anybody else there all night?

A
Q.
A.
Q.

No.
So you got there when it was still dark, --
(Nods head affirmatively.)

-- and your mom left you there? Did you ask to

go there and spend the night, or did your mom want you to?

A

Q.
night?

A

I asked to spend the night.

And why did you want to go there to spend the

Well, I didn’t know that was gonna happen. I

just wanted to spend the night ‘cause he had a whole bunch

of games, and Kiki and them was there to play with.

Q.

So when you got there and Kiki wasn’t there, did

you still want to spend the night?

A.

to go back.
Q.
A,

Well,'when it was night, I couldn’t call my mom

Did your mom have a telephone then?
No.

If she did, you didn’t know how to call her,

16
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right?

A. I -- I didn’t even know her phone number.

Q. Okday. So you said you got there when it was
still light, and you -- did you -- What did you do first
after you got there, do you remember?

A. I played the PlayStation, played outside, and

then it got late.
Q. Okay, played the PlayStation, then you went

outside and played. And then it got dark”

A. Yeah.
Q. What -- do you remember what you did outside?
A. I just pretty much played. That was pretty much

all - ran and stuff.

Q. And there was nobody else there to play with
that day; is that right?

Al No.

Q. Okay. 8So, did you have dinner before you went
to Ed’s house?

A Yeah.

Q. Did you Ed give you anything to eat that night

when you were there?

A. I wasn't really hungry when I was there, so.
Q. So he didn’t give you anything to eat?
A, No, ‘cause I wasn’t hungry there, and I didn’t

want to ask him, ‘cause I wasn’t hungry when I was there,

17
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so....

Q. Do you remember, was that a day when you went to
school?

A, No, it wasn’t a day when I went to school.

Q. So it wasn’t a school day.

A. No.

Q. So do you remember what day of the week it was?

A, Unh-unh (negative).

Q. You think it was -on a weekend?-

A, Yeah, Saturday probably.

Q. Probably Saturday, okay.

So when you came in the house and i1t was dark,

what did you do after you came back inside?
| A First, I got on the couch and laid down, and
then he told me to come in the back bedroom.

Q. Okay, he asked you to come in the back bedroom?
A. Yeah.

MS. SCHULTZ: You take your hands away from
your mouth.

MS. WHEATLEY: She can’t hear you when
you're --

THE COURT REPORTER: Thank you.

MS. WﬁEATLEY: You’re doing a great job.
Just keep speaking up. Okay?

THE WITNESS: Okay.

18
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MS. WHEATLEY: Okay, thank you.

BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
Q. So he asked you to go in the back bedroom. What

was doing when you came back?

A. I can’'t really remember.

Q. Was he in bed or out of bed?

A. Out of bed.

Q. Did he have his clothes on?

A. Yeah.

Q. Do you remember what he was wearing?

A No.

Q. Okay, so some bad things happened when you were
there, right?

A. Yeah.

Q. Okay, we’ll skip over that for a minute. You

can tell me what happened after you left.
Do you remember when your mom came and picked
vou up?

A. Yeah, I told her that that happened, and she
went over to his house and beat his windows out and beat up
his Harley and stuff like that.

Q. Did you see her do that?

A No, but I heard her yelling and stuff.

Q. Where were you when she was doing that?

A In the car waiting with my dad.

19
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Q. And your dad was Richard Caves, right?

A. Yeah.

Q. Okay, so your mom was really mad?

A. Yeah.

Q. Well, after she picked you up, did you tell he
right away what happened?

A. Yeah.

Q. Did you write anything out for her on an
envelope?

A Yeah.

Q. Do you know what happened to the envelope?

A. Yeah -- No, I gave it to that one cop at that

one House place, and I guess he still has 1it.

Q. Okay, so do you remember what you wrote on the
envelope?

A, No.

Q. Did anybody help you write it?

A, No.

Q. You were in kindergarten when this happened,
right?

A, Yeah, but I don’t have very fast memories.

Q. You don’t have very fast memories, okay.

Sometimes we sort of forget things that happened.
So after you told your mom what happened, then

she took you to see a policeman?

A5
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A. Yeah.

Q. And was that in Salem at the police station in
Salem?

A. No, it was here in Corydon somewhere.

Q. Oh, you came down here?

A. Yeah, but wasn’t here (indicating). But it was

like in this Comfort House place or something that --

Q. Okay.
A. -- had cops in it. _ - -
Q. But that was a -- You went to Comfort House a

long time after this happened, didn’t it?

A. Yeah.

Q. Okay. But the day that it happened, did your
mom take you to talk to a policeman?

A. Yeah, and at Comfort House.

Q. Okay, and do you remember what the policeman’s

name was”?

A. No, but 1t was a guy.

Q Did he ask you a bunch of questions?

A. Yeah.

Q Was your mom there with you when you talked to
him?

A Yeah.

Did she tell you what to tell the policeman?
Al No.

21
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Q. Okay.

A. She just told me what to remember and stuff.
Q. What did she tell you?

A. Pretty much all what to remember, pretty much

all she told to say.
Q. Okay, when she said what to remember, did she

say exactly what she wanted you to remember?

A. Yeah, yeah. Yeah, she wanted me -- Yeah.
Q. Can you tell me how she told you?
A. Well, she said it in a nice way, a really nice

way, pretty much a nice way.

Q. Okay, can you give me an example of what she
told you?

A What I told her?

Q. No, what -- what your mom told you?

A. She told me just to remember what the bad things

that Ed Nunley did and stuff like that.
Q. Okay. And did she tell you what the bad things
were that you were supposed to tell the policeman?
A. No, she really didn’t much knew of -- She
didn’t have to tell me.
THE WITNESS: Why ain’t there no
microphones on that?
MS. SCHULTZ: There is.
THE WITNESS: They’re tiny.

22
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MS. SCHULTZ: It just has a different thing

on it.

THE WITNESS: And that one’s huge.

MS. WHEATLEY: Uh-huh (affirmative). Don’t
touch it.

MS. SCHULTZ: It makes noise when you touch

it, in her ear.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)

Q. Okay, so when you went and talked to policeman,
did you tell them the truth, everything that you told him?

A. Yeah.

Q. And then you went tq Comfort House later. And
when you were at Comfort House, did you talk to Donna Black;
do you remember Donna Black - a lady that you talked to at

Comfort House?

A. It wasn’t a lady. 1t was a guy.

Q. You don’t remember talking to a lady at Comfort
House?

A, No.

Q. Do you remember going to Comfort House and

talking to somebody and putting your hand prints on the

wall --
A No.
Q. -- after you got done talking to her?
A. Oh, yeah, I put my hand prints on the wall and

23
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that tree thing.

Q. That was a lady you talked to then, right?

A Yeah.

Q. But that was a long time after it happened?

A Yeah.

Q Did you tell her the truth when you talked to
her?

A. Yeah.

Q. So have you told everybody the truth about what
happened?

A, Yeah.

THE WITNESS: I got you, didn’t I?
THE COURT REPORTER: You sure did.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
Q. Okay, so I want you tell me ﬁﬁat Ed did to you
that night at the house. He asked you to come back to the

bedroom, and then what went on?

A. He threw my panties on the thing.

Q. Did he take them off your body?

A. (Nods head affirmatively.)

Q. Okay, what were you wearing; did you have your

clothes on, or did you have your pajamas on?

A I had my pajamas on.

Q. When you wear pajamas, what kind of pajamas do
you wear?
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A. Oh, I can’t remember.

Q. Do you wear pajamas that have a top and bottom -

separate top and separate bottom?

A I can’t remember.

Q You don’t remember at all?

A. I don’t remember at all.

Q Okay, so that day though, he took your panties
off?

A, Yeah. -

Q. Did you have to take your pajamas off to get

your panties off?
A. What?
Q. Did he have to take your pajamas off to get your
panties off?
A Yeah.
THE WITNESS: It's getting hurting your
ears, ain’t it?
THE COURT REPORTER: Not too bad.
THE WITNESS: Well, if I do in that one, it
will. |
THE COURT REPORTER: Let’s listen.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
Q. So what did he do after you took your pajamas
off or your panties off?
A I can’t remember.

25
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You don’t remember what he did?

No, I only remember one thing that he did.
What -- what’s that that you remember?

He licked my pee-pee. Yuck.

Did he only do it one time?

> o > o » o

Yeah, and then he made me watch a nasty show. I
can’t even remember what it’s called, so don’t ask that.
Q. Okay. When you say it was “nasty,” why do you
think it was nasty?
It showed naked people in it.
Okay, were they naked men or naked women?
Both.
Were they doing things to each other?

Yesah.

e o > o >

Things that adults don’t do around in public so

other people can see them?

A. No.

Q. Was 1t sex stuff they were doing in the movie?

A. Yeah.

Q. Was it men doing things to women, and women
doing things to men?

A Yeah.

Q. Were there any things where men were doing

things to men?
A, No.

26

214




oo 3 O

10
L
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

o s~ W

Q. Okay. Is that the first time you ever saw a
nasty movie?
A Yeah.
qQ. Had you ever seen pictures in magazines of
people doing stuff like that?
A. No.
THE WITNESS: I’'m trying to get it to her
ears.
THE COURT REPORTER: You're so silly.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
Q. That's the only time you ever saw anything like
that happen -- any kind of --
A, "~ Yeah.
Q. Okay.
THE WITNESS: Hurry up.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)

Q. So you remember -- so you remember that he liked

your pee-pee?

A. Yes.

Q. Do you remember anything else that he did to
you?

A No.

MS. WHEATLEY: You have to stay still,
okay. You're doing a good job, though, okay.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
27
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Q. I know it’s not fun to tell about this stuff.
And you’ve talked about it to a bunch of people already,

haven’t you?

A. Yeah.

Q. So how many people have you talked to about it?
A. A lot. I can’t remember.

Q. You talked to a couple different policemen?

A, Yeah, I talked to a lot of people, and I can’t

remember how many.

Q. Okay. But you don’t remember anything he did
other than lick your pee-pee?

A. That’s all I remember.

Q. You don’t want to remember, do you? Sometimes
i1t’s better if you can’t remember?

A Yeah.

Q. You kind of forget about the bad stuff, makes it

gasler sometimes?

A. Yeah.

Q. Do you go to see a counselor now?

A. Yeah.

Q. What does she talk to you about -- or is it a
man; is it man or a woman?

A Both.

Q. Oh, you see both?

A. (Nods head affirmatively.)
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Q. Do you go there with your mom, or do you go out

there by yourself?

A, Mom.
Q. Do they talk to you alome or with your mom?
A. Sometimes they talk to me when I’m playing, and

sometimes they just talk to my mom.

Q. Okay, what do they talk to you about?

A. What do they talk to me about?

Q. Uh-huh (affirmative). -

A. Just about Ed Nunley and Eddie Foreman and stuff
like that.

Q. Okay. Do they ask you what Eddie Nunley did to
you?

A, Yeah, and Eddie Foreman, you know, he didn’t do

anything to me.
Q. Eddie didn’t do anything -- Eddie Foreman did do

anything bad to you at all, right?

A, Only mom.

Q. Only your mom. And you saw what he did to your
mom?

A. Yeah.

THE WITNESS: Whoever wrote this is a bad,
bad person to be in jail. They should be in
prison. Did they go to prison for it?

MS. WHEATLEY: Probably.
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THE WITNESS: Did you see them writing it?
MS. WHEATLEY: No.

THE WITNESS: How did they get it in there?
MS. WHEATLEY: I don’t know.

THE WITNESS: Did they have a knife or

something and scratch it?

too?

MS. WHEATLEY: I don’t know.
THE WITNESS: How did they get a pen on it,

MS. WHEATLEY: I don’t know. They’re bad

people though. We just won’t look at that, okay.

We’'re gonna keep answering Susan’s questions.

Okay?

THE WITNESS: Am I almost done answering

questions?

MS. WHEATLEY: You'’re almost done.

MS. SCHULTZ: You’re almost done.

BY MS. SCHULTZ: (Resuming)

Q.
you do?

A,

> o » o

So after Ed Nunley licked your pee-pee, what did

Scream.

You scream really loud?

A little bit.

Were you saying words?

No, I was just telling him to stop it.
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Did he?

No.

So at some -- sometime you --
It’s better not remember.

Well, you have to remember for today, though.

© » o p o

Okay, can you do that?
And then the case is finally cut.open.

A,

Q. Okay.

A, Am.I free from it finally? . _

Q. So sometime he finally stopped, didn’t he?

A Yeah.

Q. Okay. And after he stopped, what did you do;

did you.go to sleep?

A. I can’t remember. I can’t remember.

Q. Okay. Do you remember when your mom came to get
you the next day?

A Yeah.

Q. Had you been up for a while before your mom came
and got you?

A, Yes.

Q. What’d you do after you got up the next morning?
A. Watched Scooby-Doo, The Movie.
Q.

Okay, did you have a chance to watch the whole

movie before your mom got there?

A. No.
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‘Do you know if it was late or you got up early?

Q.
A, It was early.
Q. Early?

A Yeah.
Q. Okay.

THE WITNESS: Can you hear the wind when
you do that?
THE COURT REPORTER: No.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
Q. So you got up early. Did you have breakfast the
next morning?
A. I didn’t want to eat anything.
Q. Okay. And you seem to be a pretty happy kid

today. Were you a happy kid the next day after --

A No.

Q. -- you -- When your mom came, what’d you do?

A. What’d you do? Told her.

Q. Hmm?

A, I told her.

Q. No, you didn’t tell her when she came in the
house, though, did she --

A No.

Q. -- did you?

Did your mom come into the house to get you?
A. Yeah, and we went in the car, and I told her
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soon as -- as soon as we started moving the car. Like
here’s (indicating) his house, and the car moved here
(indicating), and then I told her, and then moved back and
beat it.

Q. So as soon as you got in your mom’s car, you

told her what happened?

A. Yeah.
Q. And then she ...?
A Pulled right here (indicating). when we was

leaving. We had to come back. And she beat his Harley here
(indicating), beat his truck here (indicating), beat his
windows out, and then he came out the door. And then Mom
tried to beat him up, but she couldn’t.
Q. And then he called the police, didn’t he; he
told your mom he was gonna call the police?
A. No, he threatened to call the police.
Q. Okay. .
THE WITNESS: What'’s that?
THE COURT REPORTER: It’s another little
recorder.
THE WITNESS: So you can hear me out loud?
THE COURT REPORTER: Oh, yes.
THE WITNESS: Even if I whisper?
THE COURT REPORTER: Uh-huh (affirmative).
Listen to Ms. Susan.

33

ARl




10
11
12
13
14
15
16
i
18
19
20
21
22
23
24
25

THE WITNESS: Okay.

BY MS. SCHULTZ: (Resuming)

Q.
though?

A.

Q.

A.

Q.
up his car?

A.

So did -- You didn’t see your mom doing this,

No.

She told you about it?

What?

Did she tell you that she did it - that she be

No, I heard the screaming, and I knew, and he

said to stop it, and he lied ‘cause I heard him saying he

didn’t do that, or he didn’t this, that, this, this, that.

Q.
A.

Q.

But you couldn’t see what was going on?
No.

So who -- who was in the car with you when you

heard your mom doing this?

P 2 =

Q.
of the car?

A,
Q-

My dad, --

Okay.

-- Richard Caves.

Was anybody else in the car?
No.

Did Richard stay in the car, or did he get out

He stayed in the car.

at

Okay, so you and Richard are sitting in the car,

AT
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and your mom’s doing this. Did it last very long?

A, No, but he got -- but she got him good, ‘cause I

heard a bang, bang, bang, bang.
Q. Do you know what she hit his car with?

A. A baseball bat, ‘cause she had a baseball bat in

her car for safety.

Q. Okay, so she obviously had the baseball bét in
her car?

A, Yeah.

Q. Okay. Did you remember your mom living with a

man named Pappy?

A, Pappy? (Shakes head negatively.)

Q. No, you don’t remember him?

A. Pappy, who’s that?

Q. That was a friend of your mom’s. You don’t

remember him?

A, I do not remember.

Q. Do you remember her living with somebody named
Hank?

A. Yes.

Q. Was Hank a good person or a bad person?

A Good.

Q. Okay .

A. He lives near Salem.

Q. So I want to make sure that I remember what you
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told me correctly. You said that when you went there, Kyle ~
and Kiki were not there, and you didn’t see them all night
that night?

A. Yeah.

Q. And you don’t remember seeing anybody else there
that night?

A No.

Q. Was it possible there was somebody else there
after you went to sleep?

A I don’t really know.

Q. And when you got up the next morning, you didn’t

see anybody else there?

A No

Q. Okay. It was just you and Ed Nunley?
A, - Yeah,

Q. And --

THE WITNESS: Almost done?
MS. SCHULTZ: Almost done, almost done.
BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
Q. And you think it was still daylight when you got
there, right?
A Yeah.
THE WITNESS: Can you hear the wind?
THE COURT REPORTER: No.

THE WITNESS: Why can’t you?
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THE COURT REPORTER: I don’t know.

BY MS. SCHULTZ: (Resuming)

Q. Do you remember when you talked Domnna at Comfort

House - the woman that you talked at the Comfort House?

A, Yeah.

Q. Do you remember telling her --

A. Yeah.

q. -- that you saw Kiki and --

A Yes. : . B

Q. ~- Kyle that night?

A. No, but I saw them the day and not the night.
Q. When you say “the day,” you mean the day before

this happened?

A. No, the day when 1t did happen.

Q. Okay. So if you went there on Saturday and you
got there in the -- some time before it got dark, did yﬁu
see them then?

A. What?

Q. When you got there that day on Saturday -- I
think you said you thought it was Saturday when you got

there -- did you see -- and i1t was still daylight, did you

see them then?

A. Yeah, yeah, yeah.
Q. So they were there when you got there?
A, Yes.
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Q. And how long were they there after you got

there?
A. Until it was dark, dark.
Q. Do you know where they went when they left?
A, No, not really.
Q. Do you think they were coming back?
A, No, not really. I can’t really remember what I

think and what I don’t think.
Q. Okay. Has anybody told you what to think or

what to remember about that day?

A, No.

Q. Does your mom ever talk to you about it?

A. I never really see her, ‘cause I live with my
dad.

Q. Okay. When you went and talked to these other

people before about what happened there, did your mom ever
tell you what to remember about what happened?

A. No, I didn’t really need to remember that.

Q. Okay. And now the only thing that you remember

was that he licked your pee-pee?

A, Yeah.

Q. Do you -- do you remember if you saw his private
parts?

A No.

Q. You don’t remember anything else? You want to
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block it out of your mind, huh?

A, Yeah, I don’t want to know any of it anymore
after this.

Q. Okay .

A. Only if it would’ve never happened, I wouldn’t

have to be talking right now. I could be at school right

TLIOW.
Q. Do you like school?
A Yeah. .
Q. What kind of grades do you get?
A, I get all As.
Q. Excellent, excellent.

THE WITNESS: This thing is stuck to this
thing. So how can you move the table?

MS. WHEATLEY: I can’t. I’'m not strong
enough .

MS. SCHULTZ: Okay, I think that’s all the
questions I'm going to ask you.

THE WITNESS: Finally.

MS. SCHULTZ: But Lauren gets a chance

to --

MS. WHEATLEY: I have --

MS. SCHULTZ: -- ask you questions.

MS. WHEATLEY: -- just a couple, okayﬁ All
right?

A3~
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THE WITNESS: OQOkay.

MS. WHEATLEY: You’re doing a good job,
though. Okay?

THE WITNESS: Okay. Five or two?

MS. WHEATLEY: Oh, maybe ten. I don’t
know. We’ll see. Okay?

THE WITNESS: Ten?

MS. WHEATLEY: We’ll see.

CROSS-EXAMINATION -
BY MS. WHEATLEY:

Q. So, when you went to Ed Nunley’s house, Kyle and

Kiki were there?

A. Yeah.

Q. And then they left when it got dark?

A, Yeah.

Q.' Did anyone else come to the house?

A, No.

Q. Did you watch a movie at his house?

A, Yeah.

Q. What -- what movie did you watch first?

A. First, I watched Scooby-Doo, and that’s the only

movie I watched.

Q. That’s the only movie you watched. Did you
watch any others?

A. No.
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Scooby-Doo.
Q.

> © » o »

movie.

Q.

The Lion King?
No.
Dark Crystal?

I watched the Lion King, Dark Crystal and then

Okay, so you did watch some other movies?
Yeah.

Did you ever go back into Ed’s bedroom?
Yeah, when he told me to.

Okay, were you watching movies in there?

Yeah, a couple times, but it was only the bad

Okay, so what’s the bad movie? I know you like

Hannah Montana, right?

A.

Q
AL

Q

A

I cannot remember what the bad movie 1is.
But do you like Hanna Montana?

(Nods head affirmatively.)

Yeah?

Uh-huh (affirmative).

THE WITNESS: 1 want to go get the picture

from back there.

MS. WHEATLEY: Okay, we’ll get them. We’ll

definitely get them. Okay, just a couple more

questions.

BY MS. WHEATLEY: (Resuming)
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Q. So is Hannah Montana a bad show?

A. No.
Q. No. So why do you call the movie that Ed made

you watch a “bad” movie?

A, Well, you -- 1It’s bad.

Q. Okay .

A, You could ask her (indicating).

Q. Okay. I will ask her. She’s smart. But I know

you're smart, too.
So you called it bad. Were there naked people
in there?
A. Yeah.
MS. WHEATLEY: 1It’s okay. You’re just
telling us. It’s just girl talk. Okay?
THE WITNESS: Uh-huh (affirmative).
MS. WHEATLEY: We won’'t look at that.
BY MS. WHEATLEY: (Resuming)
Q. So whenever you were watching the bad movie,
where was Ed Nunley?
In the bedroom.
With you?
Yeah.
Was he sitting on the bed?

Yeah.

Sl =Pl = e =

Before, when did he --
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THE WITNESS: That’s almost 50 questions.
MS. WHEATLEY: I know. You’re doing so
good, though.
BY MS. WHEATLEY: (Resuming)

Q. So whenever he -- When did he take your panties

of £?
A. I can’t remember.

MS. WHEATLEY: Okay, you gotta concentrate.
We’re almost done. - - E

BY MS. WHEATLEY: (Resuming)

Q. Do you remember, were you watching the movie -

the “bad” movie?

A. No.

Q. No. Was it before the bad movie?

A. Yeah, I think.

Q. Oh, you think so. And he took your panties off?
A, Yeah.

Q. Yeah. Okay, I know this 1s hard.

What else -- did he do anything else once he
took your panties off?
A, No, and licked my pee-pee, yeah.
MS. WHEATLEY: It’s okay. It’s just girl
talk right here. It’s just us girls.
BY MS. WHEATLEY: (Resuming)

Q. So whenever he licked your --

A3l
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THE WITNESS: Here, I’1l cover it.
MS. WHEATLEY: Okay.

BY MS. WHEATLEY: (Resuming)

Q. Whenever he licked your pee-pee, and did -- you
screamed?

A, (Nods head affirmatively.)

Q Is that a yes?

A Yes.

Q Do you know how long he licked your pee-pee?

A No.

Q. Okay. Now, a girl -- you call a girl part a

pee-pee, right?
A. Uh-huh (affirmative).
Q. What do you call a boy part? Do boys have

different parts than girls?

A Yeah.

Q. Do you call it anything?

A. I don’t want to call it.

Q. Okay, well, let’s just -- let’s just -- If you

were gonna name a boy part, what would call it?

A. I don’t know.

Q. Did you call it anything to your mommy?
A Yeah.

Q. What did you céll it to your mommy?

A. I don’t want to say it.
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MS. WHEATLEY: It’s okay, it’s all right.

Tell you what, how about you just look at me?

Okay, you just look at me. Hannah Montana fans.

You just talk to me right now.

BY MS. WHEATLEY: (Resuming)

Q.

What did you call it to your mommy? You don’t

remember, or you don’t want to say?

A.
Q
A.
Q

A

Q.

I don’t want to say.

Will you please say for me? -
(No response.)

It’'s okay.

Will you please say it for me?
I can’'t say il really.

Okay, I know that you promised to tell the

truth, and you’re doing a very good job.

Did you see that boy part that night?

I can’t remember.

You can’t remember. Did you ever touch Ed’s boy

I can’t remember.

You can’t remember. Did you tell your mommy

that you did?

A.
Q.

remember?

I can’t remember.

Can you remember, or are you trying not to

L DY
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A. I can’t remember.

Q. Okay, all right.

A You really didn’t give me that choice.

Q. Hmm?

A, You really didn’'t give me that choice - I can’t
remember.

Q. Okay, and what you told your mommy, how did you

tell your mommy what Ed did to you?
A Wrote it down on a piece of paper. -
Q. Okay. Do you remember what you wrote down on a
piece of paper?
A No, she done asked me that same thing.
Q. All right, okay.
THE WITNESS: Why is there tape stuck
there?
MS. WHEATLEY: I don’t know. Somebody
broke the table.
THE WITNESS: Maybe it was another bad
person --
MS. WHEATLEY: Probably so.
THE WITNESS: -- who wrote this
(indicating).
BY MS. WHEATLEY: (Resuming)
Q. So -- so a boy part, you can’t tell me what it’s

called?
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I don’t know, °‘cause i just don’t want to'say.

Okay, what if -- Can you write it?
No.
It’s okay.

I don’t even know what it’s spelled like.
All right. Do you want to spell it out for us?

No.
Okay. All right, so, Annie, have you told us

the truth today?

A.

©r oo oo >0 >0

Yes.

Yeah?

Yes.

Do you like Ed Nunley?

No.

Did he hurt you?

No.

Did --

No.

Did you like what he did to you?
No.

Do you ever want to see him again?
No, I hope he stays in prison forever:
Okay.

THE WITNESS: So, will you make him stay in

there forever?
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MS. WHEATLEY: I’'m gonna try. How’s that
sound?
Okay, all right, I don’t have anymore
questions for you.
THE WITNESS: Okay.
MS. SCHULTZ: Oh, can I ask you one more?
REDIRECT EXAMINATION
BY MS. SCHULTZ:
q. - When -- the day that your mom -took you over to
see Ed Nunley, did you like him that day?
A. Yeah.
THE WITNESS: Okay, you done, you done?
MS. SCHULTZ: Yep, I'm done. You --
THE WITNESS: You done?
MS. SCHULTZ: -- be glad I'm dome?
MS. WHEATLEY: I’'m done, too.
THE WITNESS: You done?
MS. WHEATLEY: I’m done.
(Whereupon, the above-entitled matter was
concluded at 10:18 a.m.)
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ORIGINAL

CERTIFICATE

STATE OF INDIANA )
%
COUNTY OF HARRISON )

I hereby certify that the foregoing deposition was
taken down by me, as stated in the caption; and the
questions and answers were reduced to print by me; that the
foregoing pages 4 through 48 represent a true, correct, and
complete transcript of the evidence given-on September 30, -
2008, hy the witness, ANNIE YOUNG, who was first duly sworn
by me; that I am not a relative, employee, attorney or
counsel of any of the parties; am not a relative or employee
of attorney or counsel for any of said parties; nor am [
financially interested in the action.

This, the 10% day of October, 2008.

ghosla M. Youn
Court Reporter

Notary Public, State at Large
My commission expires: 03/27/2010.
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(Witness sworn. )
Whereupon,
BNTE YOUNG,
called by the Defendant and having been first duly swern,
was eamined and testified as follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MS, SCHULTZ:

0. Okay, would you tell us your name, please?

A, Annie Toung.

0. Annie Young. Okay, and do you know what it
means to tell the truth?

B, Tt's better telling the truth than teiling 3
lie,

0. Okay. And today what we need to have to do 1s
to tell the absolute truth, And if you said something that
vas different before, you're not gomna get in trouble for
it. You're not gonna get in trouble for anything yeu say in
this room. Okay?

{Nods head affirmatively.]

You understand that?

(Nods head affirmatively.

You have to -- you have to answer out loud,
Teah.

Legalese Court Reporting, Inc.

812-952-3978

Sheila M. Young



STATE vs NUNLEY

Annie Young - 09/30/08

P, ! — PAGE S — = o E— _|
1 Q. Okay. The recorder doesn't pick up head nods 1 0. What --
; very qood, 7 A, -- 1 live --
i 3 Lorgot. 3 0. -- town do you live in?
i 0. Okay, so if I were to tell you that you're in ! A, Salen,
B school right now, is that the truth? 5 0. Salem, okay. Do you go to school?
¢ 3, What? 6 A Yeah.
B 0. If T vere to tell you that you were in -- you're 1 0. What school do you go to?
g in school right now, this minute, is that the truth? g A Salem,
4 i, Yo, 4 0. And what grade are you in this year?
1] 0. Okay. If --if you were to tell me that you do 10 A, Second,
. go to school, is that the truth? 11 0. Second grade. How do you do in school; you like
1 A Yean, 12 school?
i 0. If I told I was wearing a green jacket, is that 13 A, Yeah, my teacher's Ms, Prichard, just lize
s true? 14 Richard,
13 Ao o, vou're wearing a pink jacket 15 0. Only it's Prichard, huh?
1 0. 2nd if T told you you were sitting in this chair 16 A, Uh-huh (affirmative), add a b, and it's
IE one week ago today, is that the truth? 17 Prichard,
15 a0 o, 18 0. ‘Where'd you go to school last year, same school?
g 0. Okay, so you know what the difference is between 16 A, No, I went to North Harrison last year.
2 the truth and a lie? 20 0. So you didn't live in Salem last year during the
2 A, Uh-nuh (affirmative), 21 school year, right?
2 0. If it really happened, it's true; if it didn't 22 A, o,
3 really happen, it's a lie, right? 23 0. And last year, you were in first grade?
it THE WITNESS:  who wrote this (indicating)? 2 &, last year, I was in first grade. 2And my reacher
z MS. WHEATLEY: Some bad person. We'll just 2 was Ms. Hampton in first qrade. And then it came -- |
- Tl — _ PAGE B S ——
i torget about chat, okay? All righty? 1 stayed for second grade at North Harrison, and my reacher's
g THE WTTNESS:  Okay. 2 Ms. Daoud then; it's kind of hard to remember, and !
3 1S, SCHULTZ:  Okay. 3 renenber 1t. And then T came here, ard ny teacher now i3
d Y NS, SCHULTZ:  (Resuming! 4 Ms. Prichard.
5 0. So where do you live, Annie? 5 0. Okay, And where did you go to kindergarten?
¢ 4, T live Ina traller park, and T live with my dad b A Treally can't rememper. But T can remember |
and my cousin Devon (ph}. And he plays football and 1 went preschool - Ms, Engleman.
¢ paseba: § 0. Okay, did you go to the same school for
: 0. What's your dad's name? b kindergarten that you did for first grade?
bt 4, Richard Caves, 10 i Mo,
i 0. Okay, and -- and you live with your dad and your 11 0. Did you live in Marengo or Milltown then?
Y: cousin Devon (ph), you said? 12 A, L think T lived i1 Jarengn when [ went to presch
e 4 And my Uncle Mike, 13 -~ No, I lived in Marengo when I was in iincergarten.
I 0. Does anybody else live there? 14 0. Did you live with your mom then?
13 3. Yeah, but she's right now living with my ma-maw, 15 A, Yeah. And that's when I lived with ny dad and
1g ‘cause ny ma-man's dying of cancer, 16 my mom and my brother, He doesn't live with ae either. He
Q. Okay, does your mom live with you? 11 lives in Milltown, And he's 12; he's gonna ce 13 ip October
15 & No, bul her name's Tonya Caves. 18 6th, And -- and his name is Alan {oh), and he - ne doesn't
: 0. Okay. So you live with your dad - Richard 14 Live in Milltown anymore. He lives a tirtie it c‘“ae ©
@ Caves? 20 Corydon. He lives with my nanna now. Bur he usea t¢ lived
& Ao Tesh, al with his dad - Rick Young.
22 0. And your cousin? 22 0. Where does your mom live?
8 A, Yeah, 23 A, In Ransey,
A 0. Okay. And what town do you live in? 2 0. Okay. Do you remember somebody that was named
25 A, What -- what town -- 20 Eddie Foreman; do you remember him?

Sheila M. Young
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A, Yean, Eddie Foreman, 1 BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
0. Okay, was he your men's friend? 2 0. S0 you read pretty good, don't you?
A, Yeah, 3 A, Un-huh (affirmative)
0. Did he live with you? { 0. Could you read in kindergarten?
: A, e lived with him zeally, ‘cause that's when we 5 A, Yeah,
c ¢n'c have a house. And now I moved with my dad. b 0. Could you write in kindergarten?
Q. Okay, did something happen between Eddie and I A, Yeah.
your mom? 8 0. Okay. So your mom has had a lot of different
. Yeah, hddie beat up my mem. 4 friends since you can remember, right?
L 0. Did you see 1t happen? 10 k. Teah,
! 5, Tead, 11 0. Do you remenber a friend of hers named Ed
2 0. Was it pretty scary? 12 Nunley?
) A. Yeah, at first, I went and hid under the porch, 13 A, [Nods head affirnatively,
‘eause th ere‘s like that place under the porch, And then I 14 0. And did you see Ed Nunley very often?
- E told -- Once I got & chance to get up, I told her, 15 A Yeah, when he was her friend.
"'mogoing to somewherss to call O11." 16 0. When he vwas her friend?
0. Is that what you did? 17 THE WITNESS: Why 1S that on your mouth?
8 A, teah, I was gona go get Damon (ph), but Eddie 18 THE COURT REPORTER: 1I'm recording what you
chased me gown. So [ had to turn around and go ouf again, 14 say.
and then e en straight to Mom, and I'm lucky I called the §| 20 THE WITNESS:  £h.
cops pefore he did the bad thing to her. ‘Cause he gonna 21 BY MS, SCHULTZ: (Resuming)
2 tell her he was gonna take her kneecaps out. So that's why, Jf 22 0. So do you remember, were you in kindergarten
1 yen've been seeing her wear a brace, that's what 23 when you first met Ed Nunley?
Rappenad. Al A Yeah,
0. So did she get hurt pretty bad when Eddie beat 25 0. Did your mom take you to see him?
: S _ PAGE 12 o —
1 up on her? 1 A, Teah,
Z 4. feah, but he's petter than he was last time. He 2 0.  And where was that?
g 200xs nimsels, He cleans himself. And he doesn't drink 3 A, AU Bd Nunley's house, an¢ [ can't remerber, Out
g wing amymore, The wine was really -- it was making him beat 4 Kiki was supposed to be watching me
5 0 , 5 0. How many times did you go to his house?
0 Okay, 0 Ao Aot
i He coesn t drink peer and wine anymore. He said 7 Q A lot?
g ped 12§ == I spent the night with him that one 8 i Hhen Monimg-was, L06TE s ut.-£aat-vas: the onl v
& g T slept on thﬂ couch, and he slept in the back 4 ;ﬁggig* 1@*,59@“5.»ﬂ8 fagntelth-pin-rnendommys szl o f
{ pedroom. And I looked in the refrigerator, and 1 didn't see 10 © 0. Okay. :
i one beer in there, 1 'A;Au;;:wéﬁﬁﬂi,ghe:&.'f
i 0. Okay. 12 0. Did anybody live with Ed Nunley?
13 1. S0, he's petter, though, 13 A, Well, his son lived with nim,
4 0. Sodid you tell -- tell the police that Eddie 14 0. Is his name Kyle?
15 hurt you? 15 A, How do you know?
it Ao Teah. 16 0. 0Oh, I've talked to Ed Nunley, so he's told me
2 0. Was that true? 17 some of the things that happened, And I want to find out
1§ i No, 18 from you what -- what happened to you. Okay?
iv 0. You sorry you told them that -- 14 A Okay.
i A, Yean, -- 20 0. He told me Kyle lived with him, and he told me
2 0. -- wasn't the truth? 2l that Kirsten (ph) lived with him. I think you called her
i & -- 1 just wanted him to go to jail really, 2 Kiki,
5 ‘rause ne deserved 1it, 23 A, (Nods head affirmatively,
&) THE WITNESS:  "Please don't move table." 24 0. Do you remember Kiki?
e lew can yeu move this table? It's so huge, 2 A, Yeah, that girl,
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0. Were they friends of yours? 1 0. So you had a bag when you went over there?
{Nods head affirmatively.) 2 A Yeah,
: 0. That's a yes? 3 0. Did you take a toothbrush?
: 3, fean, 4 A Yeah,
3 . Okay, and how often did you see Kyle and 5 0. Okay, So you think it was still daylight when
r' Kirsten? 0 you got there?
! A, A lor when I went there. Pretty much a lot, ] 3. Yeah,
# 0. Okay, when you say you went there a lot, can you 8 0. And nobody else was there when you got there,
u give me some idea of how often that was; did you go there 4 just Ed Nunley?
every week? 10 b .-geu, there waq ki andKule was-there d
A, Not every single week. But every once in a IR 4 .-F*;éu&ﬁgl‘ at gig “"‘h s GhEe s
? retimes T went on a Mondays, Tuesdays, | ~cnesdays, 12 0. Okay, “do you Lnoh a lady naned chhelle (ph)
Fri@ays. 13 Compton?
id ,7'\'&: 14 A, Michelle?
18 evez;? i 5 0. Un-huh (affirmative),
I {Shakes hea d negatively.) 16 A Ne.
! Q_.; Ho, .akay 17 0. You ever met Michelle?
13 ind there was-only, 18 A No, Michelle had a baby?
14 14 0. I don't know if Michelle had a baby or not,
i) 20 Michelle has a little boy.
Ll 21 A No,
22 . 2 0. Youdon't -
23 0.  Okay. Do you remember that night that you spent 23 A,k little boy whose 2 haby?
4 the whole night there; do you remember -- 24 0. I think he's probably about three years old now.
2% 4. dean, 25 A, No, I don't know.
o AU L4 - PAGI 16 — : E—
! " Q. --when 1t -- when you got there; vas it late at 1 0. His name 1s Brandon.
mght when you got there? 2 Three years old ... Are you -- ¢r three months
3 Gy Nojaktowas xlag.xg? 3
] 0.y Ztwas i the d y Years,
5 { ...... a 5 . Mo, that's not it. T don't know -- know ner,
¢ Q Eall llqhk ¢  So'that aught, that lastﬁ”' you vere af: 4
7 L&glﬁ K H%ﬁ.i@? “‘1& m\&m‘m ssiiitieniel ! mﬁ"lwuses 1o duch Bsee anyhody else there all nighy
g L BBt -»uﬁ a0, plaged, Oae injand it wagdack, d 8 A 1O,
“ Q. Okay, was anybody else there when you got there? 4 0. So you got there when it was still dark, --
1 A, Yean, just Ed Nunley. 10 A, (Nods head affirmatively.)
1 0. Just Ed? 1l 0. -- and your mom left you there? Did you ask to
12 4, Tean, because Kiki was supposed to be watching 12 th ere and spend the night, or did  your non want you to?
K ne, but she wasn't. 13 als oo insked to spend BB igiE 4
i 0. What was your mom doing that you were there at 14 0. And why did you want to go there to spend the
13 Ed Nunley's? 15
e & 1.don't really know, She wasn't there wnless 1 lo
1] 43g,808N0: 09, Lhe nightenith hin, 17
13 v Hen “you sent over: there,  did y0u-Ero:You. W' 18 u- B i .
-gom% £ stay thggggll oh 1 ) wﬁen you got. there and Kiki wasn't there, did
tegh g 20 you stlll yant to spend the mght°
2 b1 'd‘yeu.;ahg any.extraiclothes alongh 2 A, Well, when it was night, [ couidn't call v mom
2 £o o back.
2 Dld 101. taLe any:extzaclothes alongito; aearithe™ | 23 0. Did your mom have a telephone then?
24 A No,
25 0. If she did, you didn't know how to call her,
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: right? 1 MS, WHEATLEY: Okay, thank you.
2 A, T - T didn'c even know her phone number. 2 BY MS, SCHUL?Z:  (Resuming)
3 0. Okay. So you said you got there when it was 3 0. 5o he asked you to go in the back bedroon. ¥hat
q still light, and you -- did you -- What did you do first 4 was doing when you came back?
5 after you got there, do you remember? 3 A T can't really remember,
O W 2 G ) J'l“ FlayStanion played QUuside; ot g b Q. Was he in bed or out.of bed?
7 7 't':L e o 7 A, Out of bed.
i e kay, played the Play§tation, then you went = f § 0. Did he have his clothes on?
‘ m jlgz&d “ind then 2t gotdark? . 7 ¢ A Yeah,
N A, fesh. 10 0. Do you remember what he was wearing?
i 0. What -~ do you remenber what you did outside? 11 A, No.
¥ 3, T just pretty much played. That was pretty much 12 0. Okay, so some bad things happened when you were
i3 all - ran and stoff, 13 there, right?
i 0. And there was nobody else there to play with It A Teah,
15 that day; is that right? 1 0. Okay, we'll skip over that for a minute. You
e Al 16 can tell Ie what happened after you left.
¥ 0. Okay. So, did you have dinner before you went 17 0 0L 0% G308 and~ pmaa&f
13 to Ed's house? 18 o
Il A Yeah, 14
it Q. Dld o Ed gu;e YOu. anytmng to eat hat night 2
2 wﬂanggu re théfe“” o LZHEY 2 . s N -
5 A, lwasn't really hungry when I was there, so., 2 S0 You see her do that?
3 0. So h_e didn't give you anythmg to eat? 23 § vl Dk rand hier: yeling o atuft
N oo Mo, caases Divasn Hnngr Shere, g T didd't 24 0. There were you when she was doing that°
2% "‘, 50 ‘51 Qi ﬁi&gié{?;ﬂi@s e humgry uﬁerq 1 vas £nere, 2 A, In the car waiting with ny dad.
— __ PAGE 20 B S
! S0.... 1 0. 2nd your dad was Rlchard Caves, r1ght9
d 0. Do you remember, was that a day when you went to i A, Teah.
3 school? 3 19 Okay, 0 your uom was really mad’
] Acmnl\0 gl Byiasn ! €2 day when T wentto-schools 4 h. Yeah, '
a 0. So it wasn't a school day. ) Well, after she picked you up, did you tell her
o 4, N, 6 right avay what happened?
0. 8o do you remember what day of the week it was? ] Ay feah,
A, Unh-und {regative). i 0. Did you write anything out for her on an
G Q You think it was on a weekend? 4 envelope?
10‘ et 'E&.{l', QGEUWII "IUbw.n\‘ ; 110 A. Yeah
il "‘Q“’“‘Iﬁmb“abiy Saturday, “okay. 11 Q Do you know what happened to the envelope7
i So when you came in the house and it was dark, 12 = ; ! Befln fic i
i3 what did you do after you came back inside? 13
i g e [N
16 . Oka 3sled you to come in the back bedroon? 16
17 4. ean, 17
13 HS. SCHULTZ: ‘You take your hands away from 18 7 hion
5 vour mouth, 14 0. You were in kindergarten when this happened,
20 MS. WHEATLEY: She can't hear you when 20 right?
2 you're -- 2 A, Yeah, but I don't have very rast memories.
2 Tk COURT REMTE? Thank you. 22 0. You don't have very fast memorles, okay.
3 MS, WHFATLEY: You're doing a great job. 23 Sometimes we sort of forget things that happened.
Be Just keep apeaking Lp Okay? 2 So after you told your mom what happened, then
2 THE WITNESS:  Okav. 2 she took you to see a policeman?
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LI | MS. SCHULTZ: It just has a different ching
0. hndsnas Ehat 4 Salew at the:police station iy 2 on it.
Sy R R 3 THE WITNESS: And that one's huge.
""“le “Ney-itas<here 4 Sonydon Soneners; 4 MS. WHEATLEY: Un-huh {affirmative}, [Don't
O, o0 cate down hexe? 5 touch it.
f Awewiieah, bt wasnit here (indicating)es But it was 0 MS, SCHULTZ: It makes noise when you Louch
/ Vikemienis. Confort Housesplace or something that 1 1t, in her ear.
0. Okay, 8 Bf MS. SCHULTZ:  (Resuming)
A s Radycops i 4 0. Okay, so when you went and talked to policeman,
0 But that #as @ == 1’0!.1 jent to Confort, House af 10 did you tell them the truth, everything that you told him?
lgrjg‘_; ! %q 11 ko Yeah,
A, ; 12 0. Ind then you went to Confort House later. And
0. /Okay. But the day that it happened, did your 13 when you were at Comfort House, did you talk to Donna Black;
nom take you to talk to a policeman? 14 do you remember Donna Black - a lady that you talked to at
15 &, ¢ iegh; and at Comfort House. 15 Comfort House?
‘e 0. Okay, and do you remember what the policeman's 16 A Ttwasn'talady. Trwssaguy
W name was? 11 0. You don't remember talking to a lady at Confort
13 A, No, but 1t was a quy, 13 House?
& 0. Did he ask you a bunch of questions? 1¢ A, No.
it i, le“% 20 0. Do you remember going to Comfort House and
2] s 21 talking to somebody and putting your hand prints on the
2 2 yall --
2 23 A No.
4 2 0. -- after you got done talking to her?
& 25 A, Oh, yeah, T put ny hard prints on the #ail ang
- N _ PRGE 24 —
] Q Okay. 1 that tree thing.
2 W She ustitold me what 50 reneaber and ..u.ufl j 2 0. That was a lady you talked to then, right?
3 Q Hhat did’ sﬁﬁe‘rrywr pa—— 3 A TYeah,
! B Mich 2L what' to- renember, .JIEL; J]IU"‘"[ ; ] 0. But that was a long time after 1t happened?
§ kg_mj i e 5 A Yeah,
¢ 0. Gkay, “ihen she said what to remember, did she 0 0. Did you tell her the truth when you talked to
1 say evactly what she wanted you to remember? ] her?
fiy ey eant deah sheanted e == ital, 8 A, Yeah,
v 0. Can you tell me how ‘s 'to‘l&'}‘oﬁ‘? e b 0. So have you told everybody the truth about what
i &, Well, she said it inm a nice way, & really nice 10 happened?
il waY, Drerty much a nice way. 11 B Yeah.
¥ 0. Okay, can you give me an example of what she 12 THE WITNESS: T got vou, dida't I?
13 told you? 13 THE COURT REEORTER: You sure did.
i 3, hat T rold her? 14 BY MS. SCHULTZ: (Resuming)
15 (0. No, what -- what your mom told you? 5 0. Okay, so I want you tell me what Ed did to you
4, She rtold me just fo remember what the bad things 1o that night at the house. He asked you to come back to the
that & Nuniey did and stuff like that. 17 bedroom, and then what went on?
1 0. Okay. And did she tell you what the bad things 18 Bt e Uhegr 1 panies, on the thing
i were that you were supposed to tell the policeman? 1 gL Didite ta _a;&'z_h;e 7
i 3, Ne, she really didn't much knew of -- She 20 A (\‘ms he.m ~f' irmatively.)
2 didn't have to tell me, 2 0. Okay, what were you wearmg, did you have your
) THE WITNESS: Why aln't there no 22 clo hes on, or did you have your pajamas on?
3 microphones on that? 2 ';EL.T@QJF}EQ.@S@EQ:._QR,,§
2 S, SCHILTZ: There is. 24 (. When you wear pajamas, what kind of pajamas do
%5 TEE WITNESS: They're tinv. 25 you wear?
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i d n, I can 't rememoer 1 (0. Okay. Is that the first time you ever sav a
kv, W mgeg,tgp .and. botton A 2 nasty movie?

3 seﬁ;réfg_;hp m separate botton?. 3 A Teah.

4 Ao Tcan't remember. 4 0. Had you ever seen pictures in magazines of
3 0. You don't remember at all? 5 people doing stuff like that?

0 % 1 don't rememer at all. 0 A Mo

7 0. Okay, so that day though, he took your panties 1 THE WITNESS: I'm trying to get it to her
8 off? 8 ears.

b A Yeah, G THE COURT REFORTER: ou're so silly

10 0. Did you have to take your pajamas off to get 10 BY MS. SCHULTZ: (Resuming)

1 your panties off? 11 0. That's the only time you ever saw anything like
iz fihat? 12 that happen -- any kind of --
i3 0. Did he have to take your pajamas off to get your 13 & Yeah.

N panties off? 14 0. Okay.
i3 4, feah, 15 THE WITNESS: Hurry up.
it THE WITNESS: It's getting hurting your 16 BY MS. SCHULTZ: ({Resuming)

Y 2ars, ain't it? 17\ 0. Soyourevenber -- 5o you revenber that he L
8 % “JJRT REFORTER:  Not too had, 13 yg;.mpee-p,ee'«’ i
16 THE WITNESS: Well, if I do in that onme, it 14 B :

2 Wil 2 “\gg Do, you zemenber: anyEhing else.£hat he did tof
2 THE COURT REPORTER: Let's listen, ? iiggﬁ

7 Y M5, SCHULTZ:  (Resuming) : No,

3 0. So what did he do after you took your pajamas 23 MS. WHEATLE{: Tou have to sray still,

2 off or your panties off? 24 okay. You're oomq a geod joo, though, okay.

3 kT can't remerber. % RY WS, SCHULTZ: (Resuming)

_ ( . PAGE 28
1 (. You don't remember what he d1d° 1 0. 7 know it's not fun to tell about this stuff.

: s oy neiing 2 And you've talked about it to a bunch of people already,
y 3 haven't you?

] { A, waieah.

3 B 0. So how many people have you talked to about it?
¢ 0 Ao RTlot. Tiean turenembers
7 ik ByBE 4508 -- 1 0. You talked to a couple different policemen?

0. Okay. fihen you say it was "nasty," why do you 8 hweah, Ttalked tova lot of pecple,“and "I can't

g think 1t was nasty? 4 refiender. new. manys

I i P L Shou0 maked pecpledi et 10 oDy nybhing:he digy

1l & Q-. Okay, were they naked men or naked womeilg 11

12 S sefippfaessS - 12 A, 3

1: Q““‘W“‘“e they doing things to each other? 13 0. You don't want to remember, do you? Sometimes

I A, Teah. 14 it's better if you can't remember?

1 0. Things that adults don't do around in public so 15 i, Yeah,

le other people can see them? 16 0. You kind of forget about the bad stuff, makes it

17 A No 17 gasier sometimes?

i 0. TWas it sex stuff they were doing in the movie? 18 A Yeah,

1% 4. Yeah. 14 0. Do you go to see a counselor now?

X 0. Was it men doing things to women, and women 20 A, TYeah,

i doing things to men? l 0. What does she talk to you about -- or is it a

2 A Teah, 22 man; is it man or a woman?

3 “10. Weresthere any things shere men vere doifig 3 A, Both,

20 inngss Tk 2 0. 0h, you see both?

2 ks 2% A, (Nods head affirmatively.)
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_OSHRET B PAGE 29 __ PAGE 31 =
0. Do you go there with your mom, or do you go out 1 B, D;d heﬂiz

: there by yourself? 0 WG,

3 A, Yom, 3 0. S0 at some -- sometime, you«--

i Q. Do they talk to you alone or with your mem? i A TEYs better not remenber.

3 4, Scmerimes they talk to me when I'm playing, and 5 0. Well, you have to remember for today, though,

6 sorertimes they just talk to my mom, 0 Okay, can you do that?

1 0. Okay, what do they talk to you about? U A And then the case is finally cur ogen,

b 4, fhat do they talk to me about? 8 0. Okay.

¢ 0. Uh-huh (affirmative), § A, Mo T free from it finally?

L, Just about Bd Nunley and Eddie Foreman and stuff 1 0. So sometime he finally stopped, didn't he?

It 11 A, Yeah.

i Okay., Do they ask you what Eddie Nunley did te 12

13 13

1 gt Bgidie Foreman;  you know: fiedidale 14 REGISHbRL. i Gl & LUREAURE:

5 gadn B . sn— 15 Olay . Do you ren'sember “Wher your Ton cane to get

S o 5T dldn't do anything -- Eddie Foreman did do 16 you the next day?

f anything bad £o you at all, right? 17 A, Teah,

1 4 Ly mom, 1§ 0 Had you been up for a while before your mem came

M ‘ gg;,z your, non, . And you sai ghat;he did to your = 16 and got you?

20 : Tm— 20 Aguniles:

. Yeah, 21 ,;L Hhat'd you do after you 4ot up. the next sornang?y

& THE WITNESS: Whoever wrote this is a bad, 2 B ~atehed 5eoohy-10g,. The Yoviey.,

2 pad verson to be in jail. They should be in 3 0. Okay, did you have a chance to vatch the shole

i oris on. [id they go to prison for it? 2 movie before your mom got there?

A NS, WHEATLZY:  Probably. 2 & No.

__ PAGE 32 ~ ~
| TW WITNESS: Did you see them writing it? 1 0. Do you knoy if it was late or you got up early?
: NS, WHEATLEY: Mo, 2 Ao It waseearlys
3 THF WITNESS: How did they get it in there? 3 0. Early?

: S, WHEATLET, T don't hnow. 4 A Yeah.

2 THE WITNESS: Did they have a knife or b 0. Okay.

something and scratch 1t? 0 THE WITNESS: Can you hear the wind rnen

b 'S WHEATLEY: 1 don't know, f you do that?

5 KE GITNESS: How did they get a pen on 1it, 8 THE COURT REPORTER: No.

4 m? G BY M5, SCHULTZ: {Resuming!

1 NS, WHEATLEY: T don't know. They're pad 10 0. 8o you got up early, Did you have breakfast the
Nl vecple though, We just won't look at that, okay. 11 next morning?

i7 fie're gonng keeo answering Susan's questions. 12 A 1 didn't want to eat anything.

i3 Jngy? 13 0. Okay. And you seem to be a pretty happy kid
N TH: WITNESS: &n T almost done answering 14 today. Were you a happy kid the next day after --

15 guesticns? 5 A No.

i MS, WHEATLEY: You're almost done. 16 ot % #}-E\“ - flen: your mom: ¢ Camg, | whaz'ﬁ. yqu,gu
13 MS. SCHULTZ: TYeu're almost done. 17 4 o “What'd"you do? Nold Her

8 BY NS, SCHILTE: (Resuming) 18~ 0, Hum?

e G wﬁt&r £d ey Tickediyour pee-pee, ihatididy || 16 (- adusslssolggiey. ,

2 oy 20 - 0. No, you didn't tell her when she came in the
! .‘;. ; m'uam ) 21 house, though, did she --

2 Q. ‘l’ou screan really loud? 22 A Mo,

3 3. A lirtle bir, 23 o =

4 Q. Vere you saying words? | 2]

% B o3 00aS ustieE ing) himitdystop i 25
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. PAGE 3% _ il
i 1 and your mon's doing this. Did it last very long?
2 2 A No, but he got -- but she got him gocd, ‘cause I
3 3 heard a bang, bang, bang, bang.
g ot { 0. DowukmwwMtleﬁtMscawnm
3 0. So as soon as you got in your mom's car, you 5 g Bl A baseball gm, Acause siie iag jon0asehall Dap e
¢ told her what happened? b Sgler Lot for SQLEI’T TR
3 A Tesh, 7 0. Okay, so she obv1ously had the baseball bat in
8 0. And then she ...? 8 her car?
4 A, Pulled right here (indicating) when we was b A Yeah.
it leaving, We had to come back. And she beat his Harley here §| 10 0. Okay. Did you remember your mom living with a
1i {indicating], beat his truck nere (indicating), beat his 11 man named Pappy?
il windows out, and then he came out the door. And then Mon 12 A, Pappy? (Shakes head negatively.)
g fried to eat hin wp, but she couldn't. 13 0. Mo, you don't remember him?
I 0. And then he called the police, didn't he; he 14 A, Pappy, who's that?
A told your mom he was gonna call the police? 15 0. That was a friend of your mom's. You don't
I8 4, No, he threatened to call the police, 16 remenber him?
i 0. Okay. 17 A. T do not remember,
i) THE WITNESS: What's that? 18 0. Do you remember her living with somebody named
I THE COURT REPORTER: It's another little 19 Hank?
X recorder, 20 A Tes,
2 THE WITNESS:  So you can hear te out loud? 21 (. Was Hank a good person or a bad person?
2 THE COURT REPORTER: Oh, yes. 22 4. Goed.
i THT JITNESS: Even if T whisper? 23 0. Okay.
e HE COURT REPORTER: Uh-huh (affirmative). 24 A, He lives near Salem,
25 Listen 0 Ms, Susan, 2 0. So I want to make sure that I remember what you
. PAGKE 34 __ DPAGE 36
i THE WITNESS:  Okay, 1 fold me correctly. Wﬁﬂﬂiﬁ@ﬂhﬂﬂ-- CU Hent &here, Kyla‘,
2 BY MS. SCHULTZ:  (Resuming) 2 and fuki vere not.th o0 dTdn"E 5ee ther all might |
3 0. So0did -- You didn't see your mom doing this, 3 s T o —
4 though? 4 - 3
3 ko No. 5
£ 0. She told you about it? 0
[ 1 What? ]
g 0. Did she tell you that she did it - that she beat 8 0. Was it possible there was somebody else there
G up his car? 4 after you went to sleep°
10 A No, I heard the screaming, and I knew, and be 10
1 said to stop 1t, and he lied ‘cause I heard him saying he 11
12 didn't do that, or he didn't this, that, this, this, that. 12
13 0. But you couldn't see what was going on? 13 }
J A No, 14 0. Okay., It was just you and Ed Nunley?
1 0. . So who == Who'as:in the car with: Jou; when yeu f 15 A, TYeah,
1 u'ci YO Tom oin thesy e NS 16 0. And--
11 ’T'muﬂ,- 17 THE WITNESS: Almost done?
15 0. Okay. 18 MS. SCHULTZ: Almost done, almost done.
I A, -- Richard Caves, 14 BY NS, SCHULTZ: (Resuming)
2 0. Was anybody else in the car? 20 Qi chnd you think if was still daylight when you got
2 A No. 21 there; right?
) 0. Did Richard stay in the car, or did he get out 2 Ao Yeah.
23 of the car? 23 THE WITNESS: Can you hear the wind?
e 4. He stayed in the car. 2 THE COURT REPORTER: Mo,
5 0. Okay, so you and Richard are sitting in the car, 25 THE WITNESS:  Why can't you?
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SHERT 10 PAGE 3 . PAGE 39 —
i 'HE COURT REPORTER: 1 don't know, 1 block it out of your mind, huh?
? BY MS. 71 (Kesuming) 2 A, teah, I don't want to know any of ir anymore
3 0. Do you remember when you talked Donna at Comfort 3 after this,
d House - the woman that you talked at the Comfort House? d 0. Okay.
3 A, esh. 5 A, Only if it would've never happened, I wouidn't
0 0. Do you remember telling her -- 0 have to be talking right now, 1 cou i Be at school right
{ Aenigal, ] now,
g 0. -- that you saw Kiki and -- 3 0. Do you like school?
3 N 4 A, Yeah,
v 0. -- Kyle that night? 10 0. What kind of grades do you get?
1 Ao Nogebute Lo saw. them the day and not.the.nights 11 Ao T get all s,
i 0. When you say "the day," you mean the day before 12 0. Excellent, excellent.
13 this happened? 13 THE WITNESS: This thing is stuch o th
I8 Avellog-the daywhen 1t did-happen. 1 thing. So how can you move the tabie?
1 0. Okay. 8o if you went there on Saturday and you 15 MS, WHEATLEY: T can't, I'm nor strong
15 got there in the -- some time before it got dark, did you 16 enough.
i see them then? 17 MS, SCHULTZ: Okay, I
§ L #hat? 18 questions ['m going te as you.
14 2 ine gt | 14 THE WITNESS: Finally,
ut Al MS. SCHULTZ: Bur Lauren gers a chance
A 21 to --
) Lpg 22 NS, WHEATLEY: T have --
23 _?.__ Yeah yeah, yeah. 23 M5, SCHULTZ: -- ask you guestions.
2 sa Mm ithere when*mb there? ¢ 24 MS. WHEATLEY: -- just a couple, ckay, ALl
i M“ S s 2 right?
AGE A8 _ PAGE 40 R B
P _ 1 THE WITNESS:  Okay.
2 Qg?gfe_re 2 VS, WHEATLEY: You're doirg & gooa ico,
3 ot :Mlﬁmmmm 3 though, Okay?
§ “0:""Do you know where they went when they left? § THE WITNESS: Okay. Five or tuo?
5 No, not really. 5 S, WHEATLEY: Oh, maybe ten, I den't
0 0. Do you think they were coming back? 0 know, We'll see. Okay?
7 A Mo, not really, 1 can't really remember what I 7 THE WITNESS: Ten?
8 think and what T don't think, 8 MS, WHEATLEY: We'll see,
: Q. Okay. Has anybody told you what to think or 4 (ROSS- nMHN‘W
1 what to remember about that day? 10 BY 1S, QHEATLM
1 L Mo, 11 =i
L3 0. Does your mom ever talk to you about it? 12
3 A I never really see her, ‘cause I live with my 13 i
Y dad, 14 B
i 0. Okay. When you went and talked to these other 19 -
it people before about what happened there, did your mom ever 16 0. Did anyone else come to the house?
I tell you whal to remember zbout what happened? 17 A No,
4 Mo, Tdidn't really need to remember that. 18 QumeDiduyou watch a movie at his house?
14 maaka?&wmmmwmmmm@ 14 Rwicaht
Hil ¥ 20 0. What -- vhat movie did you watch first?
A q 21 Ainirstyelenatened Scocbyslo0mandstnat i satheronly
7 aribe fqoma[fﬁgvpmatﬁ 22 moviefwatched,
23 il 23 0. That's the only movie you watched, Did you
P _ 2 watch any others?
3 . fou don't remember anything else? You want to 25 Aoalon
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_OSHEET 1DopAGE 9 _ PAGE 43 =

i 0. The Lion King? 1 THE WITNESS: That's almost SJ questions.

: i, o, 2 MS, WHEATLEY: T know, od"e doing 50

3 0. Dark Crystal? 3 gocd, though,

H 4 I walched the Lion King, Dark Crystal and then 4 BY MS, WHEATLEY:  {Resuming)

3 Seeopy-Too. 5 b Q. Bo.uheneyer-he =~ inen did ¢ e l;aie Jouz pant:es

¢ 0 Okay, s0 you did watch some other movies? I o

2 ] Ao T can't renember,

8 I@'ihmd yaﬁﬂemrgo ‘back: mtaﬁd'!s; bedroan’ ; 8 MS. WHEATLEY: Okay, you gotfa concentrate.

; - ireah, when e Eold me 460, G We're almost done.

i Qi Okay, were’ ym. wauchmg IIIOVIES in there? 10 BY MS, WHEATLEY: (Resuming)

i ok, % pouie Emes b B e r.. The DAty 1 wwﬂ,ygu :enemgr, HBLE. YOL, .ear.ch.ng che novie ¥
[ T — 12 wghe Tt mmﬁ"‘*

13 “""QT “Okay, so what's the bad movie? I know you like 13 PP =

H Hannah Montana, right? 14 Q., ;mg Fﬂfﬁs 1}: ‘before: the.bad movie?

b3 Ao L Camnoteremenbenswhatethesbadumoyiesiss 15 et !

i 0. But do you like Hanna Montana? 16 Q. Oh, you think so. A&nd he took your panties off?
1 \Nods head affirmatively,) 17 A, TYeah

1g 0. Yeah? 18 0. VYeah. Okay, I know this 1s hard,

& A, Uh-heh [affirmative], 14 What else -- did he do anything else once he
L Tr'E #ITNESS: T want to go get the picture 20 took your panties off?

o ron pack there, al A, No, and licked my pee-pee, voah

i M8, WHEATLEY: Okay, we'll et them. We'll 2 MS, WHERTLEY: It's oxay. It's just giv
definitely get them, Okay, just a couple more 2 talk right nere, Tt's just us giris,

b questions. 24 BY M5, WHEATLEY:  {Resuming)

3 BI S, WHEATLEY:  (Resuming) 2 0. So whengver he licked your --
. MAGE A ___ PAGE 44 _

) 0. So 1s Hannah Montana a bad show? 1 THE WITNESS: Here, I'll cover i,

: A, Mo, 2 MS. WHEATLEY: Jkay.

3 0. No. Sowhy do you call the movie that Ed made 3 BY MS. WHEATLEY: (Resuming)

you watch a "bad" movie? 4 Q. Whenever he licked your pee-pee, and did -- you

2 Ao Wl you .- Tt's bad. 5 screamed?

¢ 0. Okay, H A, (Nods head affirmatively,

1 A, You could ask her (indicating). 7 0. Is that a yes?

5 0. Okay. I will ask her. She's smart. But I know 8 A Tes,

you're smart, too, b 0. Do you know how long he licked your pee-pee?
1% So you called it bad. Were there naked people 10 A Now

1! in there? 11 0. Okay. Now, a girl -- you call a qirl part a
17 JECl 12 pee-pee, right?

13 It's okay. Tou're just 13 A Uh-huh {(affirmative).

o s just girl talk, Okay? 14 0. What do you call a boy part? Do boys have

13 Uh-hun {affirmative). 15 different parts than girls?

6 fie won't look at that. 16 i, teah,

13 B S L Resuming) 1 0. Do you call it anything?

i 0. So whenever you were watching the bad movie, 18 A, Idon't want to call it,

where was Ed Nunley? 1¢ 0. 1Okay, well, let's just -~ let's just --" If you
20 %, In the bedroom, 20 Were gonna name a boy part, what would call 1t?

21 0. With you? 21 A, Idontt know,

2 & Yeah, 22 0. Did you call it anything to your mommy?

R 0. Was he sitting on the bed? 23 k. Yeah,

4 A feah, 2 0. Vhat did you call it to your mommy?

o) Q. Before, when did he -- LS A Tdon't want to say it.
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_OSERET 12 PAGH 4 _ _PAGE 47 =
WS, WHEATLEY: It's okay, it's all right 1 & 1don't knonr cause I 08T u“'t ANt 10 say
7ell you what, how about you just lock at me? 2 e ;S
Jkay, you just look at me. Hannah Montana fans, 3 i
fou fust talk to me right now. 4 iR
S BV, WHEATLEY: (Resuming) 5 7 e sihazdbls-apalieg
b 0. What did you call it to your mommy? You don't 6 0. Al rlght Do you want to spell it out for us?
' remenber, or you don't want to say? ] A, Ho.
4 1 don't want to say. g 0. Okay. All right, so, Annie, have you told us
0. Will you please say for me? b the truth today?
i 3. (No response. ) 10 A, Tes.
13 0. It's okay. 11 0. Yeah?
12 Will you please say 1t for me? 12 A Tes,
'3 Y, Tcan't sav it really. 13 0. Do you like Ed Nunley?
0. Okay, I know that you promised to tell the 14 A, Mo,
! truth, and you're doing a very good job. 15 0. Did he hurt you?
¢ "(;“Dz‘&"vau%eg that boy.pazt. that mght? 16 & No.
1 Y iy DT & ==ai 7 0. Did --
i3 er. Did-you ever touch Bdls 18 A No.
14 part'?’s' — Hldastie 14 0. Did you like what he did to you?
x L 2 Ao N
21 21 0. Do you ever want to see him again?
2 tha*L Vou dld‘% 22 A, No, I hope he stays in prison forever,
kﬁ wi; Al T senembers 23 0. Okay.
B Can you remember or. are you trying not. to 24 THE WIINESS: So, will you make him sray in
reruetﬂﬁ""""“"“" o 2 there forever?
= A = e DAGIEE 48 = -
i o Pa e ey 1 1S, WHERTLEY: 1'm gonna rry, How's that T
2 Q Okay, all right. 2 sound?
3 Awedloweablyndidn't give e that cholce. 3 Okay, all right, [ don't have anymors
J 0. Hum? i questions for you.
3 A 100, 2831y, didn' tgivesmesthatechoices=slucan't 5 THE WITNESS: Okay.
0 'eremoer 0 MS, SCHULIZ: ©Oh, can I ask you one more?
' 0. Okay,..and what gou told your momny, how did you / 7 REDIRECT EXAMLNATIOH
I teld yours mghauﬁ_dddld to.yous 4 B BYMS. SOHULTZ:
Y -.. Hlroea it fown:&v3 plece-of:papery 4 0. Vhen -- the day that your mom took you over to
| Q "OK‘?“'"'DO you- venenber nhat‘Yﬁu‘ﬁoge down on a 1 see Ed Nunley, did you like him that day?
piece of paper? 11 A, Yeah,
12 Ao No,-she-done-asked me that same thing. 12 THE WITNESS: Okay, vou dene, vou done?
13 0. ALl right, okay. 13 1S, SCHULTZ: Tep, I'w done. 1og --
Iy THE WITNESS: Wny is there tape stuck 1 THE WITNESS: You done?
13 there? 15 MS, SCHULTZ: -- be glad I'n done?
16 NS, WHEATLEY: T don't know, Somebody 16 MS, WHEATLEY: I'm done, too.
17 proke the table 17 THE WITNESS: You done?
I THE WITNESS: laybe it was another bad 18 MS, WHEATLEY: I'm done.
I persen 14 (Whereupon, the above-entitled matrer was
it S ”FE\m LEY: Probably so 20 concluded at 10:18 a.m.)
2l THE W -- who wrote this il ollo
il {in .
23 ¥ NS, {Resuming)
4 0. So--s0aboy part, you can't tell me what it's
2 called?
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PROPHE SURFRICR COURT FOR HARRISON

STATE OF TNMDITANA Payes
t Eximination:
STATE O TN ANA By Mn, dchulr LA-52
CASE NO. 31D0Q7T 0B05-Fa- 389 Cross-Edaminat bon:
PAWRENTE NUNTRY Iy Wheatley. - « .« . « . & . o % e . 92a00
1it t Examinat
By M4, Schulvs - m oo mow om om m E E w0 - 56=00

sl b o o F TONY A CAVES, taken on the 330Uh day of
, S04 at 1d4id5 Gardner Lane, Covrydon, indiana; sald

Elei wioutal exawina n, to be read and used
i L > styled a ion; the reading and "
epaE g ~d; commencing al 10:20
Sneila MooYoung, Court Reportern. ¥

o ion being waivec

EXHIBT?TS

---------------- R R (No exhibils presented for fdentifreat ton.?
Tagd lese ronrl Reparting,
La2h Uenar Porntae Dirive
voryaon, IN 47112
gli-95%2 3974
AT T - . PAGE 4 _ —

PROCEEDINGS

APFPUARANCES

O BEIRNISET O TS PLAYNT VLR

{Witness sworn, )
Whereupon,

AP AR
VY PROSTCUTOR'S OMFICE
Lt

: {09.@{:.‘}\()(" Coryaon, IN 4112

SUDRENALEGF O THE DEVENDANTD S

Tar\yq Lti,‘ h:‘lli;'\ll OFOTHLE WITNRSS Ma%

Cove

TONYA CVES,
called by the Defendant anc having been first duly sworn,
was e-amined and testified as feliows:
DIRECT EXAMINATION
BY MS. SCHULTZ:

0. Could you tell us your name, please?

A, Tonya Caves.

0. Okay. My name is Susan Schultz, and I don't
think I've met you before. I represent Lawrence Nunley -
comnonly known as Ed Nunley, And I would like to ask you
some questions about your relationship with him and your
daughter's relationship with him,

A Okay.

0. You know, 1t's very important that the answers
we get are accurate; so if I ask you something and you don't
understand ny question, make sure you let me know you don't
understand.

A, Okay.

—
C)\_ooo~\lox<mq_>wr\_>>—1|

[VaY
= =

NS )

D DD b e e
— D O OO~ O

>

TRANSURIEPT LEGEND

[N
o

Cinter jection of thought For clarification) Q. Or lf you don't remember al’lythlng/ -
Ulnterruption of thought) I~
Viling olf o J3d not complete thought) [4 A, JUSt Say I doﬂ‘t --
callyy )
sriginal toeg 25 0. -- just say I don't remember. Okay.
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EAGE b - . _pAGE Ty — —
A Dkay. | A, Yes,
0. How old are you? 2 0. Okay,
y, T 3 A Yes.
{HEATLEY: 1'm going to walk her out. TYou d 0. So if she lived with you and saw Richard, --
3 questions. 5 A, I was --
0 CHILTZ: Okay, 0 0. - she would probably have the same --
: 48, 8C HJL“Z. {Resuming) 7 A, -- like that.
Where do you live? g 0. -- kind of reaction?
Ramsey, 4 A. It was like that, Teah, whenever, you inow, fie
Okay, and you do not live with Annie right 10 would bring her home from weekends or whatever, 1r was the
11 sane thlng She wants us back together. [ think fhat's
A o, 12 every kid's wish - for their momny and daddy to stay
0. -- is that correct? 13 together, but sometimes riat's not necessar 1‘” #hal the Lest
i She lives with Richard Caves? 14 thing is, you know.
i es, 15 0. That s true, So who lives with you now?
0. Is Richard her father? 16 lobody, p
4. Not her biological father, but he has rights to 1] ""by¢¥ouﬁsel£ in-Ransey?
her from pirth pretL; auch. 18 P
0. Okay, so he's alvays -- 1¢ _”"T?eu=have~a;ﬂousa sthati.you: rentd”
4. Since she was eight months old. Yeah, it's the 20 o ATy, alnonetensiaighrnn, </
2 father that she knows. 2
22 0. Okay, and how -- 1 didn't ask Annie how old she 22 Q Okay, and you ]ust keep in Ramsey most of the
2 1s. How old -- 23 time?
% 3, She's eight. 2 L, Pretty much, veah, that's where I park
s Q. Eight now, 2 0. Okay, are you working now?
PAGE o . S 17 ¥ R R S
And she's in second grade? 1 A, Mo, not right now.
4 dnnuk (affirmarive), 2 0. And where is the last residence that you had?
Q. Okay, and why is she living with Richard now 3 A, 2765 German Ridge koad.
instead of with you7 § 0. And what town is that?
Kight now, I'm going through difficult fingncial 5 A Actually, it was a Corydon address, put it's ir
o [ had -- T went through an accident here a few b Crandall.
9. I'm just now healing from it. ['ve got a torn ] 0. Okay, and who did you live there with?
inmy knee, and I'm facing a -- facing a surgery on g A, Eddie Foreman,
4 dder. I'monot -~ T'm unable to work right now, and ! b 0. Okay. Now Annie talked a little bit about an
gured he vOulq pe pefter -- financially stable to 10 incident that she saw where Eddie Foreman beat you up.
ort her. 'motust trying to do what's best for her 11 A, Yeah, that's what I'm talking apcur. I'm still
YTy Ienen:. 12 healing from that, He gave me a concussion and --
13 0. How long --
A ot he deesn't have custedy. He just has 14 A, -- hurt me pretty bad,
L ‘a‘arshlp We did it ourselves, had it 15 0. -- ago did that happen?
16 . 16 L May.
§ 0. So it appears that Annie is pretty attached to 17 0. So it's been several months?
you? 18 A Yeah, May or June. It was the end of May maybe
A, ¥es, she's attached to both of us. She's very 16 first of June. T think it was the first of June, [ can't
close to oth her -- her father and T -- her dad and I, 20 remenber the eact date.
0. 2&nd she would love to have you both living in 21 0. So at the time that that happened, you were
the same house together? 22 living with Ed Foreman at his house?
N, Ohy veah, she wants us back together, of course. 23 4, Uh-huh {affirmativel
0. Okay, and she is attached to Richard Caves as 4 0. 2nd vwas Annie living there, also?
she 1s to you, do you think? 25 4, Uh-huh (arfirmative)
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_ PAGE 11 — e o ——

! 0. So after that happened and he beat the crap out 1 Novenber of *06.

i of you, -- 2 0. Okay, and where were you living at that point?

] A, He went to jail. Yeah, he did beat the crap out 3 A, T lived on Tee Road.

i of me, 4 (0. Did Annie lived there with you?

) 0. You didn't have a place to live at that point? 5 A Yes.

0 4, Yeah, T was able to just stay there until he got b 0. Okay, and did she live with you all the tine

L out of jail, which was just a few weeks ago. [ that you lived on the Tee Road address?

3 0. 0Oh, okay, so once he got out, you didn't have a 8 A, TYes,

- place to live? 4 0. Was that a house that you --
1Y) 4, Right, and I was unable -- I mean, I had doctor 10 A, That T rented.

1] visit after doctor visit, I was on crutches and in a brace 11 0. -~ owned or rented?

and in & shoulder sling. T was unable to get employment 12 A, Yeah, I rented,
opecause of my injuries, 13 0. Was there anybody else living there with you

i 0. Okay. When's the last time you had a job? 14 other than Annie?

: 4. Cash job, probably about a year ago. 15 A, Me and Annie lived there. 3" -

1o 0. All right. 16 her dad would be there because T worke !

3. Or, Imean, on the booxs, about a year ago. 17 worked at Tcon then, and sometimes T weu £

. 0. Where were you working then? 18 sizteen hours a day, seven days a week. dl--
1s 3. Taramic, over here, Used to be Evanite, 19 I'n not even qoing to go our and say we were separated. ¥e
& 0. Oh, is that the battery place? A were still together, but things were getting prefty rocky,
2 A Yesh, 1 you know, But he spent a lot of timﬂ there with us 1o take
2 0. Okay, okay, Have you had other types -- 2 care of Annie, you know, To babysit her because of the nours
23 3 Mo, I'msorry, I'mwrong. It was in October of 2 that I was working, 1 was working some extreme h
N last year at Roman Industries - Roman Marblene. 2 0. Did he have another residence of his cun at the
5 0. Okay, since October of last year, you've been 25 time?

T STO I R e— = _pwACEV2

i unemployed? 1 A, He would go stay with his mon --

! A, Yean, I mean, I've cleaned houses, things like 2 0. Okay.

3 that, but I've not had a job that actually paid me a 3 A, -- when he wasn't there, our an actual residence

§ paycheck every weex. 4 that he rented, no.

£ 0. OLay. How did you meet Ed Nunley? 5 0. Was there anytime that Annie lived #ith anyone

6 A, Seems like -- T don't really remember e:actly 0 else?

E how T met him, but T met him through friends, it seems like, ] k., For a period of maybe 10 days, she stayec with

3 vou kacw, just introduced to him, T know he hung around a 8 my -- her biological father's aunt for apout 10 days, and

3 couple of people that I knew pretty well, and he come off as G that was due to my job loss. My electricity nad been shut
14 a precty normal person, [ mean, he had custody of his kids, | 10 off, so she stayed there for a few days. T uasn't even 1
: and, vou know, he just seemed normal. But I can't pinpoint 11 days. I don't even think it was a week, te De horest, And
] the evact place or time -- 12 then once I got my electric back on, she was right back
13 0. Okay, do you remember -- 13 0. And who vas that person that she stayed with?
¥ Y - that T met hin, 1 A, Any Young. Amy and Michael ¥oung,
i 0. Do you remember approximately when it was that 15 0. Where do they live?
it you met hin? 16 A They lived in English.
i A, Maybe in October. Maybe si: months prior to the 17 0. And who is her blological father?
i incident, 18 A, Her biological father is Rick Young.
I 0. Okay 14 0. 2nd is he in this area?
i A, Around October. Tt seems like it was before 20 A, Yeah, Milltown.
A Christnas. T know that. 2l 0. Does he see her --
22 0. And so this happened in April of 2007, -- 22 A, He's in jail now, no.
5 A Rignhg, -- 23 0. Oh, he's in jail?
o 0. --s0- 2 . No, he doesn't, He never claimed ner
22 i, --so 1t would have been around October or 25 0. She doesn't have a relationship with him at all?
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1 A, No, she knows that it's her biolegical father, 1 A, Yeah,

Z g2a I know you think, "Boy, that's a lot." Annie's really 2 . -~ or bump into him --

3 smart, and I think if you hide lies like that, it comes back 3 A, Or there was a ccuple times nim and Michelle

; on Yol - 4 cone to my house, you know. I mean, we got to be Iriends

2 0. Moh-hmm, 5 You know, 1t was --

¢ 4, -- you know. And not only that, her brother, o Q. At the house on Tee Road?

1 tnat's his biological father too, so it's hard to keep a ] A, Yeah, on Tee Road.

§ secrel 1ige that when you qot a big brother that knows the § Q. Okay. Well, was it Michelle #ho'd introduced

E trueh, fou know what I'm saying? Tt's -- 4 you to him?

g 0. Sure. How old is her brother? 10 A No, Tdon't think so. I'm thinking ir was

{ 4 He'll be 13 nest week, 11 Charles Thomas is I'm thinking -- who actually | met hin
i3 0. And where does he live, now? 1? through.

g L, With my nen, and that's dve -- because Rick is 13 0. Okay.

: in *a fhat just happened this week, 1 A, But I can't -- T mean, I'n not positive on that
% 0. So does he have a relationship with his father? 15 I can't pinpoint the day and time, you krow, thaf [ met him.
% 4, Yeah, he lived with him, 16 0. o during this time that you knew Ed before this
1 0. Okay. 17 incident with Annie happened, did you live on -- at the Tee
1 4. Imean, he wanted to and -- After Rick and I 18 Road address --
it spiit wp, he straightened up pretty much, and he got with & 1 A, Uh-huh (affirnative)

2 laay that I grew up around thaf used to babysit me, and, you §| 20 0. --all of that time?
2 kzcn, loved her to death, And he said, "Mon, I'd like to 21 A, Uh-huh {affirnative],
2 iive with my dad,” and I let him. You know, my mon kept me 22 0. Okay, and you said that you think he and
X ana§ from my dad. 23 Michelle came to your house on Tee Road a couple of times?
X 0. So were you and Mr. Young ever married? 2 A, Yeah,
5 A o, 2 0. Okay, and Annie was living with you there?
— e PAGE, e

0. So these Were -- was there ever paternity 1 A Uh-huh (affirmative)

! established for Annie? 2 0. But was her brother living there, also?

E Ao No. 3 A, No, he was living with his dad af that --

5 0. Okay, so even though he is her biological i 0. Okay, so it was just you and Annie at the house?

3 dad, -- b A, Uh-huh (affirmative)

0 A There's no -- 6 0. Okay, and when he came to your house, do you

5 0. -~ there was never any -- 1 know whether there was any type of pornography present in

g A, -- rights, -- 8 your house?

r 0. -- legal stuff? 4 A, T know for a fact that there was not
1 4. -- right. 10 0. Did you ever have any pornography in your house?
1 0. Okay, all right. So, after you met Ed in the 11 & No.

12 late fall of 2006 or around that time -- after you first met 12 0. Magazines?

2 him -- and I'm not -- I'm not asking you to pin down any 13 A No.

1d dates -- 1 0. Mo magazines, no movies?

15 4, Kight. 15 A No.

1t 0. -- or anything like that -- did you see him on a 16 0. Nothing like that, okay.

I reqular basis? 17 And this house that you lived at on Tee Road, is
18 B Yegh, oretty much. T mean, not like every day, 18 that a mobile home or a --

i% put, vesh, prebably three or four times a week. He dated a 1 A, Amobile home.

2 really goed friend of mine at the time. Her name was 2 Q. Okay. How many bedrooms?

X Wichelle {ph! Cayton {ph}, and T qrew up with her, and -- 21 A, Two,

27 feah, | probably seen him at least three times a week, four 2 0. And what was the arrangement at that house; did
3 times & ueek, I not at his house then at other places, you 23 you have a bedroom, Annie have a bedroom?

2 wnow, out and about or -- 24 A, Un-huh {affirmative)

X 0. Run into him at a friend's house -- 25 0. Okay.
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4, Usually, 1 would sleep on the couch. 1 & Well, I think he haa a Iet of dreams inhis
0. So, April the 13th when this incident that's 2 head, apparently,
alleged in the Complaint against Ed happened, you were still 3 Q. Okay. On April the 13th -- Well, actually, the
i living on Tee Road? d allegations of this incident happened on April the 13th, and
A No, [ was living in Pekin then, 5 I'm not sure what day of the week that is, ‘cause we're
0 9. 0Oh, you had moved. When did you -~ 0 talking about -- You took her tc his house one day, and
Lo vean, 7 then the next day you picked her up; is --
0. -- move to Pekin? g A Right,
3 ybe about a menth prior to the incident. 4 0. -- that right?
0. Okay, and when you moved to Pekin, did you move 10 A RIght; shetwasesupposednsssiikisnas Supposed to
there by yourself or with the kids, or what was -- 11 be there,
3 hith Annie, 12 0. And who -- is Kiki also & person known as
0. 2nd were you living with anyone else there? 13 Kirsten?
3, Yeah, | was staying with a friend of mine there. 4 A, Tes,
! 0. And what that friend's name? 15 0. Okay, and how were the arrangements made for her
0 A His name was Hank Nicholson, and actually 16 to spend the night at his house?
: Richard staved witn us, too, 11 A, She had been wanting to sperg th
13 . So was Hank Nicholson a romantic friend or just 18 there for a while, okay. As far as kirste .
i a friend-friend? 14 Kyle being Ed's son, she loved to go over fnere, 12
2 4, Just a friend-friend. 20 we went there, she had Nintendo over fthere, Kirsten was
) 0. Okay, and how did you -- how would you 21 really good with her, She jJust seemeq to love it there, and
: characterize your relationship with Ed Nunley; was he just a 2 they'd been telling me, "fou can bring her over, spend the
i friend, or was he a romantic friend? 23 night. You know, 1f you need a breax, need a night off
5 & Just a friend. 2] whatever, bring her over."
" 0. Okay. % 0. Who told you that?
. PAGE T — e PAGE 20 e i

A, ALl of then - ﬁyle, Kirsten --
"Wou know, 1t'11 be fine, She'll be fin
felt confortable with that. T truly dig, you inow,
couple of times, I was qoing to tare her over

EY Ac&ual . 1 would refer to nim as a close
tend, | mea“, we all got, vou know, close. I thought he
0 more than wnat he was, You know, he was a
vou know, we would talk about things, you know,

I ereﬂo, a best friend - you know, you go the night, and I didn't. And then finall; alght,
» them when you're having a bad day or cry on their did. And Kirsten was supposed to be the one there wateh
0sed to be
0. Okay. Was there ever any sexual relationship there, and then T quess it turned cut -- from what Amni

tells me, it turned cut it wasn'c iike that at all,

1

2

3

4

5

arp 0
snoulcer, vou know, He was that kind of friend to me. ] her. Kirsten and Kyle were hoth supposed -- s Lppos

8

s between you and Ed Nunley? b

' 0

1

2

3

i, Mo, 1 was & mutual arrangement with all of us, --
0. Never? 1 0. Okay, so --
A Mo 1 A, -- you know, that she wanted to qo over and
0. Did you ever tell him you loved him? 1 stay. And -- and she liked going over tieve s i
i Yo 14 you know, you don't think anything -- semepedy --
if Q. Did you ever ask him to be your boyfriend -- 15 0. So how did -- how did you make the arrangement
It a0 Mo, 16 for her to spend the night; did you call them or .
: 0. --or talk to him about having a romantic 1] A He had -- like I said, they had peen wa lﬂg her
relationship with him? 18 to come over, She'd been wanting to go over there, And,
A N 16 yeah, I think I did probablv call, or i tled me, M
0. Okay. Did you ever ask him if he wanted to be 20 Kiki called me. T can't remember eractiy T do know
your "fuck buddy"? 21 talked on the phone to somebedy, 1 reaper 1F 1ty
i No. 2 Kiki or Kyle, and she'd been wantinq £o qu, so [ took her
0. Never sald that to him? 23 gver there,
i Ne, 2 0. S0 you think you talked to either Kiki or Kyle?
0. Okay. If he believes that, he's dreaming? 25 A..tes; and then wien I got there, Xiki wasp't
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} there, and Id ouio, "*t ll be okay." She would be here in 1 b, Well, there, they had -- they qon't g all day,
Z about 15/20 minutes. She was supposed to be on her way from 2 They have morning class and evening class, And I oput her in
3 treenvitle, And 1T said, "Well, T guess me and Richard can 3 the evening class for a reason, because she is a late
% si7 here and wait," and Amnie's like, "No, Mommy, it's { sleeper, so usually she would sleep till 10:0/11:00
3 oxay." And I trusted Bd, you know, 15/20 minute time period 5 o'clock,
0 there, and T left her, 0 0. So when you say evening, what time did she start
i Q. What time do you think it was that you talked to 1 kindergarten class?
8 them on the phone? 8 A, Seems like I had to have her there like at 1:00
4 4 b, gosh, -- b o'clock maybe, quarter till 1:09
il 0. Inmean -- I don't mean an exact time, but was it 10 0. So it was afternoon class?
o 1ike around noon, -- 11 4. Yeah, yeah, it was the --
i? A, 1 think -- 12 0. 2And then --
- 0. -- niddle of the afternoon? 13 A - evening class.
A -- 1 talked to him earlier that day, yeah. 14 0. -- and then did she get out the same time the
:3 eariier that day. But I wasn't going to bring her over till §f 15 other kids --
¢ later that evening, l6 A, Teah,
Z 0. Do you recall approximately what time it was you 17 0. -- in school got out?
15 brought her over? 18 &, Yeah,
ia L b, goocness. Maybe 6:30 or 7:00, maybe. It 14 0. So she'd be home from school 3:30/4:00 o'cleck,
it wasn't 1ike real early in the day or an)tnlng I remenber 20 something --
] 1T oeing evening. 21 A 4:00 o'clock, yeah, around 4:00
2 0. Okay. 2 0. Okay, and so everyday she liked to sleep in
25 4, Mavbe sometime after 5:00. That'd probably be 3 until about 10:00/11:00 o'clock?
2 fere acourate. 2 A Yeah,
7 0. Okay. T believe that the reports that I have 25 0. ALl right, so on --
- b - : _PAGE 24 e
i recelved from the officers, from the time that you talked to 1 A, And T've always worxed thlvc shift HsLany 50
2 them 1nitially, indicated that it was late at night, like 2 that -~ You know, it kind of fit me too where [ could sleep
3 10:30 or s0? 3 in, And when you work thira shift, just -- I den't know,
4 A Tdon't think 1t was that late, but -- { especially when your kid's a baby when you're working third
5 0. let's see ... (reviews documents) ... Well, I 5 shift, they tend to be on the schedule that the parents are
¢ don't know where I got the 10:30. I don't see it in the 0 on, you know,
’ report. But it was in the evening, anyway? ] Q. Yeah, got their days and nights mixed up.
& 3, Yeah, 8 A, Right.
“ Q. Was it daylight or dark when you got there? b 0. Same as third-shift workers then?
" 3. Maype dusk, you know, Seems like if was 10 A Right,
i STarting to get dark buf not guite dark, 11 0. Okay, so on that day, you took her sometime
12 0. Okay, and do you recall what day of the week it 12 later on in the afternoon/evening, and she planned to spend
i was? 13 the night?
i 4 Seems like 1t was a Saturday - 14 & Uh-huh (affirmative)
I 0. Okay. 15 (. So did she take along a bag with any pajamas or
16 &, == 1f T remenber correctly, 16 change of clothes, --
1% 0. Do you recall it being a school day or not a 17 A Uh-hub (affirmative)
it school day? 18 0. -- toothbrush, anything like that?
& 4. ot g school day, 14 A Tes.
A Q. Okay, so on a day that wasn't a school day, what 20 0. Okay, and nobody else was there when you got
2 time did Amnie normally get up in the morning? 21 there?
22 A Sne -~ well, she went to evening kindergarten, 2 A, No, just Ed.
3 30 - 23 0. What time did you pick her up the next day?
BN Q. Oh, I hadn't heard of that. What's evening 2 A, Tt was early, maybe arcund ngon - noon/1:00
25 kindergarten? 2 o'clock - seems like. It wasn't late.
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0. When you got there, who was there? 1 said, "Well, why don't you tell me vour
A, i ? can't tell you.," So I said, "0, that's
0. Ed and Annie? 3 secret anyway. [ don't want to inow
. 4. And Annie, 4 tell me, I already know." I'm trying
] 0. 2nd when you saw her -- Did you come into the 5 nsychology on her,
¢ house when you picked her up? 6 0. Mnh-hmm,
; 4, Tes, ] A, Ind she gets quiet and walts a Iew minutes, and
B 0. Did you go into the house when you dropped her 8 kind of watching her reaction in rthe rearview mirror
5 off? 4 Hnd she said, "I'11 tell you the oe"rer “and Tosald, "
i A ies, 10 no, don't tell me, T already kncw," T said, "Hommies knga
b Q. Okay, so when you went there to pick her'up, 11 everything." And of course, it's killirg her at thar point
1 what was Annie's reaction when she saw you? 12 to say something. Ana she's like, "ieil, T wanr to rall
L 4, Just iike always - "Mommy" -~ fou know, and 13 you, but I can't," and then that's wnen she started coming
- tnengdt.was; "Oh, T don"t want to go," you know, "I want o 14 off with "I can't" and "I don't know how," That's when !
i olav this game, I want to do this and do that." T mean, 15 really started thinking tad things, But at the same tin ¢ I
15 10thing VJt of the ordinary. lo was thinking, "There's no way this could hagpen." And sh
I 0. So when you went in, she didn't appear to be 11 said, "Mommy, I'Il write it dosn on a piece of paper," and ]
13 upset or anything? 18 said, "Okay, that'll work.," And T nad Richard get a pen and
1t Ao, ¥ plece of paper and hand to her, and that's whern she wrote
N 0. Al right. So how long were you there before 2 down just a couple things and handed me the piece of paper
% you left, do you recall? 21 0. Who was driving the car?
fid 4. Maybe just five/ten minutes, long enough to get 2 A, 1 was driving,
&7 her, and then e told me that Kiki-never: cameshone, 3 (0. Okay, so Richard was the passenger, --
i No, first, T got Kiki did come home, and then 2 4. Yes,
25 iazer in the nignt left. And then latemWfron*Annie T qot, 2 0. == and he handed her the paper and pen?
— ol T . PAGE 28 e e
i Kiki never caneshone; 1 renenber correctyy Tt may have 1 A
g peengehe ioppositer oftwhat iIngot; “out it seens  11ke T got two 2 Q. What did she write on the paper?
8 Qiflerent stories on that. 3 AwwShewrote down that he had her play.with his
i 0. Okay. 4 Yiheatie=hob."
5 A Bute shetwas fine;-everything.was. fine,  It.was 5 0. She calls the penis a "weenie-bob?"
¢ alligoodissiel suhad,a,qood time..-Andelike*I*said, “she 0 A Yes.
! Hasnie aeting out-of~thesordinary.either. 7 0. Okay, and anything else?
& 0. So was Richard with you when you dropped her 8 A, And something to the e:rent of e 8
) of £? 4 pee, and I turned thar over fo the stare police, Tney do
I i s, 10 nave that - the note that she wrot
3 0. 2nd was he with you when you came back? 11 Q. So approximately hoy long vas the drive from
9 4. s, 12 leaving his house to the point in time where she told you
13 0. Okay, so you were there about five minutes and 13 what had happened?
i then took her and left? 14 Ao Maybe 15 minutes, Z0iminutes.
15 4, Yeah, 15 0. Okay, and after she told you what happened, what
3¢ 0. Okay, and what hap -- what did you do or what 16 did you do then?
i happened after you left? 17 A, T drove for a little bit because it had to sink
i 3, Arer we left, we yot -- I'n going to say 18 In, what T was being told, And T turned arourd, and I went
L wards Yevles Road in Greenville to go back to Pekin where 15 hack to his house,
% siving, and that's when she said, "Momny, I have a 20 0. Okay, and when you got there, what did you do?
2 secrer." And @ osald, "fou have a secret?" She said, "Yes, 21 A, 1 took a baseball nat, and I peat his mororcvcle
2 e and £d nave a secrer." 2 up, Lrying to get him £o come cut of the house. He wouid
23 Well, automatically that piqued my interest, 23 not come out of the house, And T beat his motorcyc 1“ 0y
7 Ze same time, [ was saying, "Oh, no, it couldn't be A and he would not come out of the house, so I starreq beating
% you know, you have denial or whatever., And T 2 his truck up, and he still wouldn't come our of the house,
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and T know he neard it. He was in a trailer, and the
noreregele was less than five feet away from his trailer
window, and you're going to hear that.

Sure.
Ang ne still wouldn't come out of the house, so
ed up o the door. The whole time I'm doing this, I'm

ning at him to come out of the house.
8o where was Annie while this was going on?

4, She was down at the end of the driveway in the
zar with her dad,

0. Okay. Was the car parked in such a way that she
could or could not see what you were doing?

L, 1don't think shc could have seen it, because
specificaliy told Richsrd to park down at the end of the
ars , but she may have seer it, And she asked me what
i, and 1 ocold her,

0. Okay, So you were yelling at him, and I'm

PAGI

e Y MmO BN
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Washington County -- Well you went there because you lived
in Pekin, right?

A Yeah, and not only that, when I went r“@re, i
knewd I would"have to ask for a“state cop becauss
incident happened in“Harrison, But e lived-in Washington.
So.when I got. there,« I told them the situatior, T
automaticallyasked for the State,policeuyylyiias Roping to
simplafgieyouknow, without having: torgo through the conty
then the state and then .

0. And so did -~ did a state trooper come in and
talk to you?

A, Yes.

0. Was that a trooper named Kevin Bowling?

A, T can't remember his name. Honestly, I cannot

0. Okay, and this would have been the morning or
the afternoon of the day that you first learned about this
incident?

assuring that it was a -- in not a quiet voice? A Tes,
Ao Ne, it owas not. 4 0. Okay, so did he talk to you and Annie?
0. 5o he had to be able to hear you from inside? 20 A Tes,
L Aesh, 1 know for a fact he heard e, 21 0. Did he talk to you together or separately?
0. Did he eventually come out? 22 4. He talked to us together, and then for a few
a3 A, After I started beating the trailer with the 23 ninutes SeparatelyamBupelns=uerye=="I¥yanted her to.talx
kel aselall par. ! fophin.alone, because I ~= 1+ -- I don‘te==slsdontisnant any
ks 0. And vhat happened after he came out? 2 nisconceptionshererthatelimuswayingeher in any way
— § ___ PRGE 37 — e —
L A, He sald, "Wnat are you doing? You're crazy. 1 Because ['m qoing to tell you right new, this is the most
? inat's wrong with you?" And 1 told him what was uronq with 2 horrible thing that she can be qoirg N
3 ne. I said, "Jou molested my daughter. That's what's wrong 3 I mean -- I'msorry, T'11 just put ali that
: (i {if it -- if -- if ny daughter wouldn't have 4 the side.
5 told me, I would have believed him when he h But I wanted her to be able to taix £o him by
¢ That is how good he 18, 0 herself, That way, there would be no -- /ou know wnat 'y
7 Q. So dld he tell you that he was going to call the 1 sayinq, thabelawasyoryingutossuay her or that it was == Tou
b police, and that you were -- 8 kriowpeicauseslenantenhat she's telling yountonberinat ==
g A Teah, 4 0. What happened --
10 0. -- going to jail? 19 A, Yeah.
Jl 4, Yeah, he teld me that, 11 0. -- and not what you told her?
17 0. And it was -- 12 4. I don't want her - I don't want -- {ean.
13 b4 T waited at the end of the driveway for the 13 But I think, at the time, mayoe she was oo
I e °0 minutes, and they never showed up. [ Said, 14 upset and needed ne or her dad there. Eut ar the same tine
1 Fd. You can call the police." [ said, "fou 15 while T was in there with her, J.dida't put-anywords...J
e T was one of your best friends." T sald, "We 16 wanted to make sure that the trooper knew, oo, that it was
i can do time togather, because you're going to go to jail too §| 17 all coming from her. You know, Tdidn!vewant™it tO seen
18 for molesting nv davghter." And then when I left, I waited 18 likesIsmaseswaying her or plEting Hords in her mouth of -
I at tne end of that road, on the highway. 1¢ {ougknowINwanted™ 't o be In her words.
i) Ieknowsforeasfact that responses tinesssodiike 2 0. Okay. So when you were talking to the police
2 k@rc {oh)“canvber from* Corydon“to Palmyra in less than nine 21 officer, I -- I'm presuming that he asked you a bunch of
n intes, T walted 20 minutes for the cops to come, ‘and they §| 22 questions --
3 nevenwshowed . And then that"s when T Teft and went to 23 A, Uh-huh (affirmative!
N Washingren County Pelice Department, A 0. -- about whal happened?
2% 0. Okay. Mhen you got to the police department in 25 A, Rignt.
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0. Okay, and -- 1 k. AL the new one over here, ves.
.3, hous the same -- pretty much the same questions 2 0. Like a whole year after this incident happened?
vou've asied e, 3 A Right.
0. Okay, and did you give him the envelope that { 0. Why was there such a lengthy delay in taking her
she'd written on or -- 5 to Comfort House?
v fes, 0 A, 1 had had an appointment at the Confort House 1n
. -- the paper? 7 Willtown and missed it due to car preblems and had contacted
3 A, 1es, 8 Ray Saylor at the time, who was I guess over Confort House
0 Was 1t an envelope or just a sheet of paper? b at the time. And he was Supposed to get Dack with me on &
A1 was maybe a plece of a torn-off 10 new date, and we kept -- we were missing each other and --
! was, 'cause we were in the car, you 11 ‘cause 1 called him several times foo To try to get the new
i . 12 date. And finally it all come together then when the
0. Do you recall approximately how big it was; was 13 Confort House was moved and --
it llke the size of -- 14 And to be honest with you, afrer we missed that
2 10 was - 1t wasn't g full-size sheet. It was 15 appointment, 1 had apprene"clon about even go'ﬂc forward
0 Like tear off {indicating). 1o with it, because of the fact that she's having o come in
' 0. Like part of a -- 11 here and do this over and over and over when really ne just
L, Teah, 18 want to get on with it and put it behind us, you koW,
0. -- part of an envelope? 19 0. So how many people has she talked to that she
i, feah, 20 has told what happened to her?
0. Okay, so could you read what she had written on l B Me, the state trooper, and the groug at the
ir? 22 Confort House, and I would say tn“""~
X Eah, Trcouldesead it plaintastdays 23 0. Okay, so she's -
. 0. But she's in kindergarten. 24 A, Unless she has friends that she confides i tnat
2 A, Yeah, but my daughter is very smart. And they 2 I don't know about, you know, maybe friends her age. fids
= - —= __ PAGE 36 .
-~ 1t was misspelled, of course, It was misspelled. ! her age are starting to -- you know
0. And she's in the second grade now? 2 0. But formally, you know, --
i Yes, 3 A, Formally, that would Be ail,
0. She still has a little bit of problems with 4 0. -- as far as the investigation?
] spelling? 5 A Teah.
' 3, Mo, we never study a spelling word one, and she 0 0. She talked to the police officer the day
' aces her rest every week, 7 after --
0. Okay, okay, So, did the.police officer askiyou § B, Yesh, and as she was talking Lo the state
to take'her 1n for a physical examination or:=- 4 trooper that day, that was my first time hearing the whole
A Nogehe did nos, because there Was.no 10 story too, becouse, you ﬂaV et tv w’ 1 fourg our what
panatration;  because T asked him that, andsthere was no 11 happened.
1 DENTEATLON, 12 it, Ind then from there we went Str 1qﬂ: o the oo\ :
13 0. Okay, and was this matter referred to Protective 13 department. So as she was telling the state trooper what
i Services in Harrison County? 14 happened, T was also hearing all this for this first tife,
15 L Yes, 15 0. Kind of a shock --
0 0. And what action did they take? 16 A, Yeah,
7 A, 1 think his name was Brian -- was who initially 11 0. --toamonm--
b had her case. And he pretty much stepped in and kind of 18 B, - it was a big shock. Because I swear to god
nelped us through the steps, you know, of what to do, what 14 when I dropped her off that -- that day before thar, she was
t0 36 next, th things itke that, 20 innocent. She did ot kncw scme of the things -- she did
0. okay, and did they ask you at some point in time jl not know it. No, I'm not a perfect parent, but I know she
to go for an interview at Comfort House? 2 was innocent.
Z i, des. 2 M5, WHEATLEY: Can we go off the record for
2 0. And that took place in April of 2008; is that 2 a second?
right? 25 BY MS, SCHULTZ: Sure.
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(Whereupon, a brief recess was taken at 1 But, for the most part, no, sne doesn't Just,
10:54 a.p., and the proceedings resumed at 10:37 2 out of the blue, bring it up. Taere's been a time ot To,
§ a.n.) 3 you know, when she'll -- she'll say, "fou repenper what £d
BY MS. SCHULTZ:  (Resuming) 4 Nunley did?" or, you know, things like that, But, ne, for
i 0. Okay, so when you talked to the police officer 5 the most part, it's not a qenera‘ topic of conversation,
0 that day, do you believe that the information that you b 0. Does -- is Richard Caves asare of what --
provided to him on that day was accurate to the best of your ] A Tes,
knowledge? 8 0. -- 1s alleged to've happened to her?
L, Yes, 4 B, TYes.
0. Okay, so that would have been in April of 2007 10 0. Okay, and does he get involved In talking with
when you talked to him? 11 her about 1t?
A, Right. 12 A, Tes, if she --
0, Okay, and if you told the officer on that day 13 Q. When she brings it up?
that she didn't take a change of clothes or anything with 4 A, Yeah, but, there again, even now tnat she's
b her, would that have been accurate? 15 living with him -- she's only been living with him a couple
0 A It may nave been, 16 of weeks -- but 1 don't think it's & big topic of, you know
0. Okay. 1] discussion with them.
b But T could have swore 1 sent a sack of clothes, 18 0. Okay. So when she went to live with him, did
Decause Lufiadvarsackeofeclothes where she had changed. ~And 14 she have to switch schools?
for some reason -- I den't know 1f+T didn't think about it 20 A Tes.
in the interview —- but I remember I brought it up to Ray 21 0. So she's going to Salem to school now --
! Sayior because T saved the clothes for a long time. And Ray §| 22 A Yes.
Saylomwtioldire thar the clothes could not help them begause 23 0. -- and was going to North Harrison before?
Ihad ¢ h n in a Jay-C sack, and he said that that would i} A Yes.
dererigrate any kind of INA or evidence that was on the 25 0. Al right. So Annie is going to see a counselor
e A I e —— — — PAGE 40 S —
i clothir] That, in cases like this, the clothing-has to be 1 today -- or, I mean, at this time?
: pur in a brown“paper-sack, so that == so the -- 2 A, I had her in counseling over at LifeSering's
i 0. Okay. 3 Now, I think Richard is in the process of having everything
§ A, -- evidence doesn't deteriorate, 4 changed over with -- Because everything's in Salem, and,
> 0. Did not know that. We learn something -- 5 you know, he's got to get her Medicaid switched over and
0 4, eah, 6 just everything's still -- ‘Cause, like I said, she's only
7 0. -- every day, don't we? Okay. 1 been there a couple of weeks.
§ 8o after you talked to the state trooper that 8 0. Okay. Was she going to the counselor here up to
h day and you left, did you do anything with Annie to help her Y the point in time when she moved to Richard's house?
1 get over this trauma in her life? 1{ A, She -- her last counselinq appointeent #as apout
Iy A, We wenr dack home, and it just had to sink in, 11 three months ago, and that was due to they switched her --
i7 YOL KROw, 12 Her counselor qu1t
i3 0. Did she -- 13 This has been weird, Because the first (¥§ quy
4 4 Dmean, T talked to her. I've always let her 1 that took on her case, he just quit, and she got & new case
I know that -- mot to be scared to talk about it to me, that 15 worker for this. And then they put i coun -- we put her in
1t it's okay to bring it up if she needs to. 16 counseling, and she was just getting warmed up to her
U 0. Has she talked to you about what happened or -- 11 counselor, and that counselor no longer works there. So
i3 A, She has a couple times. She never goes into 18 they had to assign her to a new counselor. And whenever --
it great detail or length, but there's been a time or two, For | 19 0. Do you remember the name of the person that quit
e the most part, she doesn't -- she doesn't really bring it 20 at the counselor's?
4 ., W e sowerhlng like this is coming up, of course, ber il A, That quit?
2 dad or 1 have to talk to her to let her know, "Hey, this is 20 0. Uh-huh (affirmative).
i what's going to happen," and, you know, "It's time to be 23 &, Itwas aman, That's all [ remember.
& big, be tough," vou know, "Do what you have to do. Tell the 24 0. Okay.
23 rrugh," 25 A, And it was a man that quit at the CF -- You
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! tnow, T orold the new CFS lady, I sald, "Whoever they assign i A. 1 put her in because of the abuse, 1
: ner ot her now counselor, 1 hope it's a woman that's been Z 0. After this happened, what kind of behavior
3 it nd deesn't have any plans on just up and 3 changes did you notice in her?
. tonger being emploved.” 4 B, Well, in the past year, I've roticed that see's
5 don't, ‘henever they told me -- She 5 qotten really aggressive.
¢ ling a pc*DLmDnL with her counselor, and 0 0. In vhat vay?
i had called my phone and left a voice mail ] 4, Smart- Avu}r and, "No, you won't mak
2 lor has quit, and that was only like her 5 tpat, and T won't do thar." Tou know, just out
v session, and this counselor has -- maybe 4 0. Mmh-hmm, Before this happened, how was she
! getting -- I was just starting to get 1 doing in school?
i w, Annie - They did it through play Il 4, Not even really the past year, ravos toe past
1 12 siv months, before T put her in counseling,
13 3 0. Okay.
i A, So 1o her, it was just going for a play session 1 A, She always -- she's always done okay in 50000
i orenny m“v , but -- 15 She's never had any problems in schoot,
c 0. So why did she start going to counseling? 16 0. Any behav1or problems 1n school7
i BY “ccaxs: of this, i7 A, No, I mean, other t
i 0. Was it a CPS recommendation that she go? 14 talking too much or -- but
& 2 k, oot I had already had her put in pefor 14 grades.
kd they aorually vecommendeq it -- 2 0. Okay. She seems to be a pretty outg01ng kid,
o 0. So how many counseling sessions did she have? 2 A, She's pretty bright, I mesn, il I saig, 00
& 3, Haybe three, n through her homenork like it's norhing, Gankieevensoiaciigs
3 0. And when did you start -- when was the first 23 spellinq Words and-make 110 DRrCenEon ity TaST. A
i one? 2 she's really bright, and, you kaow, just -- Schoohiork
3 3, 1t's been about three months since she's been, 5 comes easy to her.
- - e PAGE W e e - I
30 ... Marcn, mavbe. 1 0. Had you ever left her overnight with other
: 0. Of this year? 2 people before this?
3 L. Tean, 3 A, tes, like my mom, ner aunts - you Zndw, her
4 0. o it was almost a year -- § daa's sisters.
3 L, DT D rememper -- h 0. Had you left her with non-family members
G 0. -- after -- b overnight?
i 3, -- correcely, she had a counseling session 1 A, TYes, she's had -- sre hat a 20up:
she Qid her inrerview at the Comfort House, 1f [ 8 that she spent the aight
ight, She'd already been to counseling before her G Bur, I mean, it was few and far betuect.
: - the Confort, if T remember correctly. 10 she didn't spend the night with p
Q. So do they do counseling with her individually 11 for the most part, she was with ne or Xichard, 40 Know
with you there? 12 0. So that night that you dropped her off at Ed's
i, Individually, 13 house, you were with Richard?
0. And do they also talk to you? K A Uh-tuh {arfirmative)
A, Yeah, 15 (. What were the two of you d01ng°
0. Do they qive you updates on what's going on? 16 B, Notning really. She just
L. They would 1 it -- If she would've stayed with 17 been wanting to spend the night, nare
‘ v tern, there would eventually -- Any -- 13 her, and it wasn't 1o ..
I a problem or wanted to talk to them, they 14 0. Where -- what did you do that night?
it was, you know, open to come in, And how 20 A, Went back home,
i it like that, thougn, they would have one 21 0. Okay, and the next day, when you showed up at
or with her and another one with ne. 22 his house sometime around noon, did you tell Ed what you'd
0. So do you know the subject matter that they were 23 done the night before?
dealing with her; I mean, what were they talking to her 24 4, No, I don't think sc.
about, do you know? 2% probably told him, "Mothing,
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know. We grew up together. Her clder sister and [ were

Q. Okay So on the -- the day that you dropped him

off -- or dropped her off, did you tell Ed that you had z pretty much inseparable there for s pericd of nayoe four
taken a bunch of Xanax that day? 3 years through our childnood and middle school years.
4 No, because [ didn't take Xanar. 4 0. Vhere did you quys grow up, what town?

: 0. Never took it? 5 B, T knew them from when I went to school at Nerth

C 3. Y, not before that happened. After that 0 Harrison, but 1 -- Even after I noved and weal to West

] napeened, vean. 1 would take nerve pills cn occasion after 1 Washington, T still kept ties with them, vou know; ‘cause,

sened, PL* before that, no, I never took a Xanaz, 8 even though I went to West Washington, I just livea in
ok any pill other than what was, you know, b Falmyra, and they lived in Central Barren.
prescribed €0 e by a doctor. 10 0. 0Oh, so it's pretty close?

0. And on the day that you picked her up, did you 11 A Yeah, so -- And, you know, like I said, they
tell Ed that you had gone out the night before and gotten 12 were -- her older sister and I were inseparable, you Kngw,
high on meth? 13 And T spent a lot of weekends at her house, a lot of

i Ne, I cld not. 14 weekends growing up.

. 0. Did you ever mentioned to him that you used 15 0. Did you ever ask Ed if you could move into his
I meth? 16 house?

] i Mo, 17 A No, he - As a matter of fact, he told me, if I

0. Did you ever tell him that you worked sex shows? 18 needed a place to go to ger on my feet, that -- he told e

4, 1 did work at Theatair-X. 19 that Annie and I could move in with nim. He offered that to

0. Was that like a stripper-type, peep-show thing? ? ne at one point, and I turned it dewn.

3, Peep show, ves. 7l 0. Okay. Now I believe you told me -- you knoy,

0. Okay. 22 sometimes my memory fails me a little bit -- but I believe

4, And he knew I worked there. Most of my friends 23 you told me that, when you dropped Amnie off, Ed yas the
ires T oworkee there, bl only one there; and when you got back, Ed was the only one

0. Okay. Did you ever tell him you were bisexual? 25 there?

PRGE 8 S ___ PAGE 18 . D——

i i, Mo, ] 1 A TYes, |

? 0. Had you ever taltod to him about the people that 2 0. And did Annie ever tell you that anybody else

3 you have a sexual relationship with? 3 was there at the house that night?

! A Mo { A, If my menory is right, Xik! and Xyle I believe

5 0. S0, he was, as you described him, your B showed -- did come there, They dic come there, That's

£ confldante? b where they lived, They were there ar some point.

; 4, Righr. ] 0. I thought you told me earlier that Annie said

S 0. But you did not confide in him about your -- g they were never there?

4 I wasn't having a serual relationship with 4 A, I said-- No, that's not what I saia, [ said |
It anvbody at that time, He did know about where I worked. 10 either qot it vice-versa, ckay. [ cen't remember it innie
il 0. Okay, and how long did you work there? 1 told me they did cone there or if Annie tola me they didn't
12 3, Couple weeks, Couldn't do it. 12 Ed told me one thing, and Annie told me anotner,

3 0. Now you said earlier that Michelle was a friend 13 0. All right. So did Annie talk to you about what
It of yours? 1 she had done that night at Ed's house other than the bad

5 A Yeah, I grewup -- 15 stuff - the sex thing; did she tell you what other
2 0. How long -- 16 activities --

b L, == with her, 11 A, Well, when I first picked her up, you know, I
8 0. -- have you known her? 18 was Like, "Did you have a good time?" “feah, we piayed th
i 3, Oh, since 1was a kid, since I was about 11/12. 14 Gameboy, watching movies." Tney have carzoon movies, Eﬂl“qs
2 0. And at the time this happened, you considered 2 like that. So, yeah, T mean, she didn't go intc a whole lot
2 yourself a friend of Michelle's? 2 of details but just typical kid. "fou know, I got this far
2 &, Yes. 2 on the game and" ...

3 0. Did she consider herself a friend of yours if 23 0. Did she talk to you about taking a bath there?
4 you know? 24 A, No, whenever T picked her up, that's when -- !
3 A, 1 thought of -~ I thought, veah, as far as I 25 believe -- I believe, when I picked her up, B0 said, "Sne
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had 2 bath and ﬂvervthlnq 1 0. Okay, And where is Theatair-X?
Q. Okay. 2 A, It's in Clarksville. And you can check on that,
4, But I don't believe she told me that, I --if I 3 but there won't be any record because we're considered
renenber right, he told me that. 4 subcontractors.
0. When you went back to his house and started B 0. So, you were never on the payroll, right?
beating on his truck and his motorcycle, I think you said b A, Right, I was on my own payroll, Like, the quy
you used a bat to do that? 7 that owned the place ot a percentage of what -- 0f money
A, desd, I did. § they put in. The rest of the money went £o 2e,
0. Where did you get the bat? 4 0. Okay.
%, Trwas just a bat that T had. A lot of people 10 . Subcontractor meaning self-employed somewnat, SO
have Dasepall hats. 1 to speak.
0. Did you carry it in your car? 12 0. So vas there a set price that they --
3, Yean, a metal baseball bat, yeah. Not because I 13 A. It was basically --
e ioing that, but it just happened to be in there. 14 0. -~ had to pay?
T ik it was in my trunk, 15 . 1 was giving Josh the money to rent his booth
0. So you stopped and got it out of the trumk, 16 You see what 1'm saying?
; and . i 0. Mmh-hmm,
3 3.0 Teah, 18 A, T was just saying, "Can I rent your bootn Lo
} Q -- you went up the house and -- 14 work here?* basically, is how it's set up there.
XA L, Yeah. 20 0. o was there a set price that the customers had
21 0. -- proceeded to take out your revenge? 21 to pay to see you?
2 A, #ell, Iwas going to -- Teah, it just didn't / A, It just -- yeah, it just depends.
23 work out as well as I planned. 23 0. Okay, and this was strictly a hands-off, --
4 0. Did you hope to be able to hurt him? A A, It was hands off, --
2 k. teah, Idid. I'mnot going to lie. 1 did. V& 0. -- look and see --
O _ L PAGE 52 _— ————— —
! 0. So when he eventually came out of the house, did 1 A -- behind a qlass. They can't touch you, 1f 1
: you try to swing at him? 2 felt weird, I could have security come and take thed gway
E: A Yes, I did 3 0. Okay.
0. What happened? 4 MS. SCHULTZ: I think that's ali the
3 A, Hewouldn't ever get close enough for me to make 5 questions I have.
¢ contact with hin. 0 MS. WHEATLEY: T have just a couple.
i 0. Okay. ] CROSS-EXAMINATION
£ 4. He made sure he didn't come within swinging 8 B WS, WHEATLEY:
4 range, and 1 -- When T would try to go forward to go after 4 0. Richard came with you to pick Annie up the next
i him, he ran away. He would literally run. 10 day?
[ 0. You probably would too if somebody's after you 11 A, Tes,
12 with a bat, right? 12 0. And did he -- Then -- once Annie had wrote dotn
is A, Veah, 13 what happened, then did you leave the car at the end of the
¢ 0. Okay. So at that point in your life, how were 14 driveway?
3 you supporting yourself? 15 &, Well, when she -- when she handed me the piece
16 3, Well, Tworked at Theatair-X at that time. But 16 of paper, I couldn't even tell hin, That's how - You ever
I when this happened, | quit. 11 been hit in the chest really hard, and it takes your preach?
Ik 0. So you were working at Theatair-X at the time 18 That's how I felt when I seen what was on the paper. 5o !
il that this happened? 14 remerber I had on & T-shirt with a pocker, and I rememder
it i, Uh-uh (affirmative]. 20 stuffing it down in my pocket and just driving, BSecause
2 0. What hours did you work there? 21 it's like I had to let it sink in for a second, you know,
7 k.1 worked nights, like three nights a week. 2 And Richard kept saying, "What's wrong?" ana I couldn't even
R 0. Okay, so on this particular night, you were not 3 answer him. ‘Cause it's like T nad to gef my own fhuvgﬂfs
* scheduled to work? 2 together on it before T could take it that next step and let
2 i Mo 25 hin see it, you know,
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i 0. Did he ever see 1t? 1 enough; she knew what was about te happen without me s y;uq
: 3, Yeah, I turned -- 1 drove for a few minutes, ) I'n sure. And after it was all over thh, she asked me what
3 ghens B turneduthescarsaroundwAndshesstill was oblivious. to 3 happened, and I told her. And not cnly that, at the very -
1 what-the situation was and == because I just couldn't talk 4 [ remember at the very tail end of it, rlgbr before --
5 3t thaeeine,  And finally.L.handed hin the paper, and he 5 because T -- T literally stayed there and tried o siing on
¢ locked at me, and I'm sure he was just as enraged as I was. 0 him till T was at the point of ehaustion, you know, and -
. I I uas just maybe even more -- Well, I am the more 1 because I just felt like I had to. I had rage.
i a5 ar of the two of us. It's always been that way 8 0. How long do you think you were there?
4 ant - 4 A, Probably a good 10/15 minutes, and that deesa't
o Q. And Ed was your friend? 10 sound like a long time, but it is when -- Ir's -— Idon't
1 2 feah, so T was -- so not only did he do the 11 know, [t -- it's a lot longer than shat you think it is.
17 g in the world, it was somebody that I trusted, 12 You know, at least 10 minutes, because T was there long
13 185 like a double-vhammy, vou know, somebody that §| 13 enough to pretty much obtiterare his motercycie. Tou know,
1 TLSTen 14 and that didn't happen in one swing.
ih 0. So you turned the car around and then what? 15 0. You stated that Annie's smart. I think we'll
c 3, 2a ! drove for a few minutes. And then, when [ 16 agree with that, in the room, --
Y niece of paper, you know, he said, "Well, what Iy A, Teah.
18 said, "I'm going to go back, and I'n 18 0. -- that she is very smart, And you said that
14 an¢ there's no talking me out of it." 14 she does very well on her spelling tests?
2 e. Richard and I have known each other A B Tes.
4 were 13/14 years old. And scmething like that -- 2 0. The words that she put on that envelope that
2 * think he knew -- 2 day, would those happen to be words that she would have on a
i 0. So you get to the house -- 23 spelling test?
i A, -- that T just had to do what I had to do. 2 W bheatie=hoby nos s Noj and, Tike I said, [ne”
A 0. So you get to the house and then what happened; 2 wereg==n1 renenber At was nisspelled and == But [ knew what
11, 4 . — _ PAGE 56 = —
! did you park at the end of the driveway? i she was: tryingsto speld.
: &, Tes, at the end of the driveway, and I told 2 0. And -- so, if she tried to spell those words
3 Ricnard to go ahead and get in the driver's side beside [ 3 today, you think she'd be able to do 1t?
] gign't know what would happen from Ed's end. T didn't know § A, Correctly, wheatie-boo?
5 2d a gun and would try to shoot me or what. You 5 0. Uh-huh (affirmative).
¢ , that -- in case that happened, I wanted to be able to 6 A, No, I would hope not, but she can -- she can
E e quickly, Ididn't want to get killed in the process ] spell and read words that I don't think she should De abie
¢ of it, you know, But I had this overwhelming urge to 8 to, you know. And I'm not just meaning lixe deviate words
v gontront him -- 4 like that. I mean, words like "confide" and -- yeu kngi,
i 0. Okay. 10 long words that it amazes me sometimes, Guf I was the same
I 3, -- and to do something about it. It's initial 1 way, you know, in spelling. When I was in roawtn waae,}
. reaction, 17 took out fourth, fifth, sizth, seventh and
i3 Q. How far do you think it is from where your car 13 the spelling bee, you know, and -- just lik
14 vas to Ed's trailer? 14 Just comes natural to her.
15 4 Oh, I'mnot good with that. 15 MS. WHEATLEY: T don't have any questicns
i Football field? 16 MS, SCHULTZ: 1've got a couple of rollow-
H No, nct that far. Maybe a quarter of a foothall 17 ups.
I pur it was kisd of — Like, his driveway kind of 18 REDIRECT EXAMINATION
i S 9, You know, on a -- like a -- Iike a little bit of a 14 BY S, SCHULTZ:
e 211, Xnd whenever T parked the car, T didn't park it right J| 20 Qi Doyou think that Annie is normally an honest
2 in front of the driveway. I parked it back, kind of by the 21 kid?
2 woods line, vou know, That way, there wasn't a direct view 2 A, For the most part. I do think scretimes, if she
% right up to what was going on. 23 feelswcorneredror feels Tike she's gonna pesin‘trouple, that
i 0. Because you didn't want Annie to see? 24 she wild®lde, fe!ve = we've nad discussion apoutsthat, I
2 3, Right, T didn't want her to see. Annie's smart 35 wantzher..to know that right it right and wreng is wrong.
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e Foreman case, she did lie about N 1 0. -- you probably are helping --
sh lied, so I brought her up here to 2 A This is not her -- something we Tust -- yee
before T talked to the dep -~ one of 3 know --
secutors T quess -- she said, "Are you ! 0. So what has Richard's reaction to all this stuff
ng her forward with this, you know, with b been?
0 nq up?" And I said, "fes, I do want to 0 L. He's been really somber apout the who
1 bause [ want her to know -- T want her to 1 There's been a couple times he's vented to me with ourrage.
§ lie" especially about things of that 8 He's —- he ran into Bd a time or two and -- between the time
4 it happened and the tine of the arrest, He had a run-ia cr
fo know, 1 want her -- Right is right, wrong 10 two with him like in Wal-Mart parking lot or at, you &nck,
i ot that everything in the world is black and 11 Jay-C Store,
2 pur T want her to know the difference, and I want her §| 12 And I believe there was ong incident where he
ne difference and I want her to know that a lie, 13 ran into Ed and ichelle tegether, and he gor cut of the car
jor 1ie, can have consequences for everybody 14 and started walking towards Bd's car, and £ locked rhe
I try to teach her, 15 doors and called the cops on him. Anc the cops got there,
' You know, like T said, I'm not a perfect parent, 16 and Richard said, "Look, this is what he did," and the cop

; pumlirnyito  teach her rlqht from. wronghs-Andpwyeahpmlado 17 said, "Well, then you need to do something about 1t

It T hat, gomered == orMIeknows==vcornered orsiif¥she 18 legally." And Richard said, "We have, and it's Deen gver

0 hinkswshels going.to.0et. in trouble; shels gonnaklies 14 si+ months. You know, how much of this" -- And I quess tne

0. Did you talk to hor specifically about what was 20 cops asked Richard to leave, and Richard said, "wwv shoitd |

a going to happen here today before she came 1n? 21 have to leave? Tou know, he molested my daughrer." ind I

2 L Yes, -- 2 quess it ended up, they made them poth leave, /ou fnow,

3 0. What did -- 3 0. So you think any of the delay in the processing
e Ao - Tdd 24 of criminal charges against Ed was because of your conduct
2 0. -- what did you tell her? 25 or lack of action with --
—— o PAGE 60 == ————— et == =
& 1 just told h [ that she would be talking to a 1 4, Mo, Idon't, because there was -
1 | Susan, and that you were qoing to ask her 2 delay is -- And one of the officers told
qu t what happened. T told her to tell the truth 3 delay on his arrest was due to the fact -
) an And she was asking me if T would be i that when they did finally did get s -- get a val
3. I told her T wasn't sure but ) him, that they were qowng to nake sure it
i t 0 warrant. They weren't going £e go
' napper 7 hearsay, piddly things, and that's what I
0. Okay, and $0 you told her to be honest? 8 At first, Tdid - T wasn't sure v
A 1es, 4 was at first, There's a lot of ‘i“e*3m= BIOTIONS,
0. Did you quys talk about any details of -- 10 especially when you're passing them on the road, ““d tney're
A Mo, 1 waving at you. It's like he was -- he —- M might as well
0. -- the allegations? 12 be a kid saying, "Na, na-na, na, na, I'n gé[{lﬂq - gy

)3 i N 13 know, look what T did, and I'm getting a th i,

4 0. .Okay. At any point in time in any of this H That's how I felt, 1 felt like he was rupping it inmy

B3 scenario, from the first day one until today, have you ever 15 face,

Lo reminded her of what she said happened previously? 1o 0. Goading you or something?

' 4, Moy o, T'don"t, and T won't, Because 1f she's 17 A, TYeah, that's ezactly how I felt, Bur, you know,
readys Lo, forgetyabout it and put itibehindsher;  then“that's 18 I talked to a couple of different officers, and that's what
fneguayetmeshionldrbe: 19 they told me. In a case like this, spcci 1y where there's

0. Okay. 20 more than one allegation, more than one ch Ac, it takes
3. ¥hy salt scmebody's wounds, -- 2 time, And when they finally do get 2 ic'il oe g
0. Oh, yeah, I think -- 2 solid warrant, That's what -—-

3. -- 50 to speak, 23 0. Was there ever a --

0. If you can kind of put it in the background, -- 2 B, -- T was led to pelieve,

A, Righr 25 0. -~ vas there ever a CPS case opened on this
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where you went to court? o 1 deposition after it's typed vp. Or I you am‘t
i, His pame was Srian Glover, yeah, 2 want to do that, you can walve the r
0. But did you -- did they ever take you into court 3 signing, and they jus ' £yoe
on if, -- 4 it wp.
3 4, Take ze info court on 1t? No. ) THE WITNESS: I'w sure
¢ . -- as a result of this incident? b MS, SCHULTZ: It's your
: T No. 7 £o look at it and squ al; -
0. Brian Glover, you sald? § THE WITNESS: I mean,
4, Yeah, that was hi$ name. 3 there's going to be any alter
0. He was the initial investigator? 16 kaow, T --
L, fes, and ne -- 11 MS, SCHULTZ: Okay, so we'li do - have rer
0. Did -- did you know ... (reviews documents} ... 12 Walve,
Jenny Semler, do you know her? 13 THE COURT REPORTER: Ofay, thant you.
} 4, What's ner name? IR (Whereupon, the above-entitleq marter uas
R 0. Jenny Senﬂeﬂ 15 concluded at 11:28 a.m.)
L, Jemny, was that the — That's the lady that 16 ollo
w00k over after Brian, right?
¥ 0. Mo, that is the mother of --
Ao On, Jenay,
0. -- one of the other alleged victins.
L. Okay, 1don't know her, but my cousin is with
src_'“‘, and she -- I T was told right, she just lived
righr down the road from me on Tee Road from where T lived
; 0. But you don't recall ever meeting her?
PR
e —— ; L PAGE 54 = [
0. Well; youshad mentioned something about other J——-
allegations against him. What are we talking about? B0 THibAN
Nliatakking aboubsherskids, and, L was toldtat } PY
S‘, Loy and Teresa. COUNTY OF HARRISON | CO
0. +Doug and Teresa?
L, glicalmooug is her brothen,wyesh ROV o A o W s thue
0. Oh, Okay. et thons .m EYTELAT & 1 u el X al i
A0 Becansevafiten thisshappened with Annie, T vas Foikie e e Hwa ou Dt "3,
t0umyscousingTeresa, and Teresa: said;utnjyiy, i B iR g A
STMjoukvesgOEat0-be kidding me." And I'said, "Why?" oy 5 e oMl
8205310+ \That! s, thessame man that molested Dougs Hapnelal 1y, fep i fe debies
So you did not know about --
RO
0. -- anything with them --
.C Ne.
{] 0. -- before this incident?
L N
Q. Okay. —
qih“ﬂ"”r”" 1 rhink that's all the Comrt Repor i et
2 S, T don't have any questions.
M SCH“'T” Now, the -- the court
-eporter 1S gonna type this up, and you have an
nion of oither reading it ot Notary Publie, Stale ai luige
cpricn of either readlng if and signing the My comnission expires: 03/27/2U1h,

Sheila M. Young
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